
Protokó  Nr XIX/2011ł
sesji Rady Miejskiej w Tarnowskich Górach

w dniu 25 stycznia 2012 r.

w sali sesyjnej tarnogórskiego Ratusza

od godz. 9:30 do godz. 14:20

1. Otwarcie sesji.

2. Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad.

3. Część informacyjna.

4. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 14 grudnia 2011r.

5. Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy 

Tarnowskie Góry.

6. Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2012 rok.

7. Projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  składu  osobowego  Komisji  Konkursowej 

Konkursu Papieskiego pod nazwą „SZUKAŁEŚ NAS JESTEŚMY”.

8. Sprawozdanie z działalności Komisji REWIZYJNEJ.

9. Projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji REWIZYJNEJ na okres I półrocza 

2012 roku.

10.Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnych  umów 

dzierżawy  na  okres  nieprzekraczający  trzech  lat  nieruchomości  gruntowych 

będących własnością Gminy Tarnowskie Góry.

11. Projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  warunków  i  zasad  udzielania  bonifikaty

od  opłaty  z  tytułu  przekształcenia  prawa  użytkowania  wieczystego  w  prawo 

własności oraz wysokości stawki procentowej.

12. Interpelacje, wnioski, pytania radnych.

Ad. 1

Przewodnicz cy Rady Miejskiej - Stanis aw KOWOLIK ą ł chwilą skupienia otworzył obrady 

XIX sesji Rady Miejskiej w Tarnowskich Górach. Następnie na podstawie listy obecności 

stwierdził prawomocność obrad i powitał przybyłych na dzisiejszą sesję gości.

Listy obecności stanowią załącznik do niniejszego Protokołu.
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Ad. 2
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  -  Stanisław  KOWOLIK  przystępując  do  realizacji 

kolejnego  punktu  porządku  obrad,  zwrócił  się  do  zebranych  o  zgłaszanie  wniosków

i propozycji do porządku obrad.

Wobec  braku  propozycji  zmian  przedstawionego  porządku  obrad  Przewodniczący 

przystąpił do procedury jego głosowania.

GŁOSOWANIE:
Za głosowało – 18 Radnych, przeciw – 0 Radnych, od głosu wstrzymało się – 0 Radnych. 

Porządek  obrad  XIX  sesji  Rady  Miejskiej  w  Tarnowskich  Górach  został  przyjęty
/jak w pkt. 1 – 12, str. 1 niniejszego Protokołu/.

Ad. 3
W  tej  części  posiedzenia  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  wspólnie  z  Burmistrzem 
Miasta  złożyli  życzenia Sekretarz Miasta,  która obchodziła  rocznicę urodzin  w okresie 

międzysesyjnym.

W ramach części informacyjnej Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż:

– frekwencja Radnych na sesjach Rady Miejskiej w 2011 roku wynosiła: 94,41 %;

– zainteresowani Radni mogą nadal korzystać z prasy specjalistycznej tj. Wspólnoty 

oraz  Gazety Samorządowej  będącej  w zbiorze  prowadzonym przez Biuro  Rady 

Miejskiej na 2012 rok;

– Komisje  Rady  Miejskiej  przedstawiły  podczas  swoich  posiedzeń  sprawozdania

z prac Komisji,  jak również  plany pracy na I półrocze br.;  natomiast Plan pracy 

Komisji REWIZYJNEJ na I półrocze br. Rada Miejska przyjmować będzie w pkt. 9, 

zgodnie z zapisem § 48 Regulaminu Rady Miejskiej. 

– w dniu 30 grudnia 2011r. otrzymał od Burmistrza Miasta kopię pisma Państwowej 

Komisji Wyborczej z dnia 22 grudnia 2011r. w/s podziału gmin na okręgi wyborcze;

– w dniu 10 stycznia 2012r.  otrzymał do wiadomości Protokół z posiedzenia Rady 
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Społecznej  Tarnogórskiego  Ośrodka  Terapii  Uzależnień,  Profilaktyki  i  Pomocy 

Psychologicznej SP ZOZ;

– w  dniu  11  stycznia  2012r.  otrzymał  do  wiadomości  pismo  Burmistrza  Miasta 

skierowane  do  Śląskiego  Urzędu  Wojewódzkiego  w  Katowicach,  zawierające

w  swej  treści  wyjaśnienia  w/s  zawiadomienia  z  dnia  13.12.2011r.  o  wszczęciu 

postępowania w przedmiocie stwierdzenia nieważności Uchwały Nr XVI/227/2011 

Rady  Miejskiej  w  Tarnowskich  Górach  z  dnia  30  listopada  2011r.  w  sprawie 

wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnych  umów  dzierżawy  nieruchomości 

gruntowych  będących  własnością  Gminy  Tarnowskie  Góry;  16  stycznia  br. 

otrzymałem decyzję Wojewody Śląskiego o umorzeniu postępowania nadzorczego 

w/s  stwierdzenia  nieważności  Uchwały  Nr  XVI/227/2011  Rady  Miejskiej

w Tarnowskich Górach z dnia 30 listopada 2011r. w/s wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnych umów dzierżawy nieruchomości gruntowych będących własnością Gminy 

Tarnowskie Góry;

– w dniu 12 stycznia 2012r. otrzymał zaproszenie na X Ogólnopolski Halowy Turniej 

piłki  Nożnej  oraz  I  Mistrzostwa  Polski  w  Piłce  Siatkowej  Radnych  Samorządów 

Miast, Gmin i Powiatów;

– w  dniu  16  stycznia  2012r.  otrzymał  zawiadomienie  o  wszczęciu  postępowania 

nadzorczego w przedmiocie stwierdzenia nieważności Uchwały Nr XVII/237/2011 

Rady Miejskiej w Tarnowskich Górach z dnia 14 grudnia 2011r. w/s nadania nazwy 

drodze wewnętrznej w mieście Tarnowskie Góry;

– w  dniu  24  stycznia  2011r.  otrzymał  od  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  dwie 

Uchwały  zawierające  pozytywne  opinie  dotyczące  możliwości  sfinansowania 

deficytu w uchwale budżetowej na rok bieżący oraz o prawidłowości planowanej 

kwoty długu miasta.

W  dalszej  kolejności Burmistrz  Miasta  Arkadiusz  CZECH  przedstawił  informację

z  działalności  komórek  organizacyjnych  Urzędu  Miejskiego  oraz  jednostek 

organizacyjnych Gminy w okresie od dnia 28.12.2011r. - 23.01.2012r. 

Wydział Inwestycji i Remontów:

1. Remont  infrastruktury  parku  w  Reptach  Śląskich  –  zakres  zadania  obejmuje 

odbudowę przepustu drogowego na cieku wodnym wpływającym do rzeki Drama. 
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Wszczęto postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego do 14 tys.  EURO

na wykonanie dokumentacji projektowej.

2. Naprawa kanalizacji  - „Wymiana kanalizacji  sanitarnej w ul.  Lipowej” – wszczęto 

postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego do 14 tys. EURO na wykonanie 

dokumentacji projektowej.

3. Remont budynku przy ul. Sienkiewicza 2 – Opracowano zakres następnego etapu 

zadania.  W bieżącym  roku  zostanie  przeprowadzony  remont  głównej  klatki 

schodowej  wraz  z  wykonaniem w  niej  instalacji  oddymiającej  oraz  przebudowa 

wejść,  wykonanie  instalacji  hydrantowej  wodnej  wewnętrznej,  remont  wejścia 

głównego, bocznego oraz wejścia do piwnicy.

4. Konserwacja  dachów sal  gimnastycznych  SP Nr  5  i  SP Nr  15  –  sporządzono 

wniosek  do  zamówienia  poniżej  14  tys.  EURO  i  wysłano  zapytania  cenowe

do oferentów.

5. Remont  i  konserwacja  dachów  boisk  szkolnych  -  ogłoszono  przetarg

na konserwację nawierzchni boisk poliuretanowych przy SP Nr 10 i PG 2.

6. Remont  zaplecza  pawilonu  sportowego  TS  „Tarnowiczanka”  -  przeprowadzono 

wizję w terenie, trwają konsultacje z władzami klubu dotyczące zakresu remontu.

7. Utwardzenie dróg gruntowych wewnętrznych i dojazdowych – ustalany jest zakres 

dróg przeznaczonych do utwardzenia w bieżącym roku.

8. Uzupełnienie  brakujących  odcinków  kanalizacji  sanitarnych  -  „Przełączenie 

kanalizacji  z  terenów  po  byłych  Zakładach  Dolomitowych  do  nowej  kanalizacji 

w rejonie  ul.  Puszkina”  -  wszczęto  postępowanie  o  udzielenie  zamówienia 

publicznego do 14 tys. EURO na wykonanie dokumentacji projektowej.

9. Budowa trybun TS „Gwarek” - trwają prace projektowe.

10.Termomodernizacja  budynku  Przedszkola  Nr  11  –  trwają  prace  związane

z montażem finansowym zadania.

11. Budowa drogi lokalnej łączącej ulicę Bałtycką z ul.  Łanową wg wskazań planów 

zagospodarowania przestrzennego – odebrano dokumentację projektową.

12.Budowa  drogi  ul.  Sielanka  wraz  z  kanalizacją  deszczową  oraz  oświetleniem  – 

odebrano dokumentację projektową.

13.Oświetlenie  ulic  na  terenie  gminy  –  budowa  i  uzupełnienie  –  opracowano

i przesłano do BZP wniosek o wszczęcie zamówienia publicznego na oświetlenie 

odcinka ul.  Obwodowej, pomiędzy skrzyżowaniem z ul. Opatowicką i Szczygłów.

W najbliższych dniach zostanie skierowany do BZP drugi wniosek na oświetlenie 
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osiedla domów jednorodzinnych przy ul. Garusa.

Wydział Gospodarki Miejskiej:

1. Wydatki  na remonty budynków w ramach technicznego utrzymania wykonywane 

przez Zarządcę na kwotę 169.000,00 zł.

Wydział Gospodarki Nieruchomościami:

1. Przygotowano postanowienia w sprawie:

− sprzedaży nieruchomości gruntowych położonych w rejonie ulic Górniczej - Rudnej,

− sprzedaży  w  przetargu  ustnym  nieograniczonym  lokalu  mieszkalnego  przy

ul. Tysiąclecia 12,

− sprzedaży w przetargu ustnym nieograniczonym lokalu mieszkalnego przy ul. Świdra 9,

− sprzedaży w przetargu ustnym nieograniczonym lokalu mieszkalnego przy ul. Opolskiej 

5/5,

− sprzedaży  w  przetargu  ustnym  nieograniczonym  lokalu  mieszkalnego

przy ul. Krakowskiej 17/3,

− sprzedaży  w  przetargu  ustnym  nieograniczonym  lokalu  mieszkalnego

przy ul. Piłsudskiego 4/10.

2. Zawarto 17 umów dzierżawy o łącznej powierzchni 1,4130 ha.

3. Przygotowano ogłoszenia o zbyciu:

− w drodze przetargu lokali mieszkalnych przy ul. Piłsudskiego 4 i Piłsudskiego 6.

4. Przeprowadzono:

− dwa przetargi na zbycie lokali użytkowych przy ul. Opolskiej 14 i 14a,

− dwa przetargi na zbycie lokali mieszkalnych przy ul. Piłsudskiego 6 i Piłsudskiego 4.

5. Wydano:

− 17 zgód na wejście w teren,

− 3 prawa pierwokupu,

− 14 zawiadomień o nadaniu numeru porządkowego nieruchomości,

− 9 postanowień opiniujących podział nieruchomości,

− 15 decyzji zatwierdzających projekty podziału  nieruchomości,

− 12 postanowień o rozgraniczeniu nieruchomości,

− 1 decyzję o rozgraniczeniu nieruchomości,

− 3 decyzje o przekazaniu nieruchomości w trwały zarząd,

6. Przesłano 4 wnioski do Wojewody w sprawie komunalizacji mienia.
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Zespół  ds.  Realizacji  Projektu  pn.  Budowa  kanalizacji  sanitarnej  i  deszczowej

w Tarnowskich Górach:

1. Kontrakt  1A  –  Modernizacja  i  rozbudowa  systemu  kanalizacji  sanitarnej

i deszczowej w zlewni COŚ:

– zakończono  zakres  robót  objętych  Kontraktem  1A  –  uzyskano  pozwolenie

na użytkowanie dla całości zadania,

– trwa  podłączanie  posesji  do  studzienek  przyłączeniowych  w  ulicach,  w  których 

wykonano kanalizację na terenie dzielnicy Lasowice i Sowice,

– wyłoniono wykonawcę na realizację kanalizacji sanitarnej w ul. Grodzkiej.

2. Kontrakt  1B  –  Modernizacja  i  rozbudowa  systemu  kanalizacji  sanitarnej

i deszczowej w zlewni COŚ:

– trwa budowa sieci w dzielnicy Bobrowniki Śląskie – ul. Radzionkowska, Puszkina

– trwa  budowa  sieci  w  dzielnicy  Śródmieście  –  Centrum  –  rejon  ul.  Kard. 

Wyszyńskiego (tereny boisk szkolnych SP nr 3 i Gimnazjum nr 2), ul. Gruzełki, rejon 

ul. Gliwickiej, Obwodnica, ul. Rymera, ul. Wyspiańskiego.

3. Kontrakt 2 - Budowa Centralnej Oczyszczalni Ścieków:

– po oddaniu COŚ do eksploatacji  trwa okres zgłaszania wad,

– prowadzony jest bieżący monitoring parametrów oczyszczania ścieków.

4. II Faza Projektu:

– trwa  postępowanie  przetargowe  na  projektowanie  sieci  kanalizacji  w  dzielnicy 

Strzybnica  –  w stosunku  do  poprzedniego  projektanta,  który  nie  wywiązał  się

z umowy, wystosowano do sądu pozew o kary umowne.

5. Realizacja spraw bieżących:

– współpraca z instytucjami zewnętrznymi, inwestorami i mieszkańcami Tarnowskich 

Gór,

– udział  w  postępowaniach  sądowych,  rozjemczych  itp.  związanych  z  realizacją 

kontraktów.

Wydział Strategii, Rozwoju i Promocji Miasta:

1.  Gmina  Tarnowskie  Góry  otrzymała  tytuł  ,,Przyjaznej  Gminy”  po  wzięciu  udziału

w Ogólnopolskim Programie Przyjazna Gmina / Przyjazne Miasto 2011, który odbył się 
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pod patronatem Ministerstwa Rozwoju Regionalnego.

2. Ogłoszenie Konkursów  na stronie internetowej urzędu i na profilu na Facebooku:

·I konkurs: „Zakochani w Tarnowskich Górach”- konkurs fotograficzny na Walentynki 2012 

- wysyłanie zdjęć par zakochanych w Tarnowskich Górach. Konkurs powiązany jest

z planowaną Imprezą Walentynkową, która odbędzie się na tarnogórskim rynku w dniu 

14  lutego  2012r.  Przygotowanie  zleceń  na  materiały  promujące  Tarnowskie  Góry

w celu  wykorzystania ich podczas trwania imprezy Walentynki 2012 r. 

·II konkurs: „Co wiesz o Tarnowskich Górach” - konkurs wiedzy o mieście - odpowiadanie 

na pytania związane z miastem. 

3. Kontynuacja  prac  przygotowawczych  związanych  z  realizacją  projektu

pn.  „Tarnowskie  Góry  – najlepsze  dla  inwestorów”,  który   został  wybrany

do  dofinansowania.  Całkowita  wartość  dofinansowanego  projektu  wynosi 

463 750,00 zł.  Projekt  złożono w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa  Śląskiego,  Priorytet:  I  Badania  i  rozwój  technologiczny (B+R), 

innowacje i przedsiębiorczość, Działanie/Poddziałanie 1.1.2 Promocja inwestycyjna.

4. Odbycie przez animatora w dniach od 17-19 stycznia 2012 trzeciego z 5 szkoleń 

przygotowujących  realizację  programu  partycypacji  społecznej  „Decydujmy 

Razem”.  Prace przygotowawcze mają na  celu  określenie,  w jaki  sposób Gmina 

przygotowywać  będzie  dokument  Strategia  Budowy  Marki  Miasta  w  obszarze 

”Zrównoważony Rozwój”.

5. W dniu 18 stycznia 2012 roku zorganizowano kolejne spotkanie członków Rady

ds.  Gospodarki.  Obecnie funkcjonującą Radę powołano na mocy Postanowienia 

Burmistrza Miasta Tarnowskie Góry Nr 858/2011 z dnia 6 grudnia 2011 r. Stanowi 

ona  organ  opiniodawczo-doradczy  przy  realizowaniu  założeń  lokalnej  polityki 

rozwoju gospodarczego miasta. W skład Rady wchodzą przedsiębiorcy i naukowcy 

(15 osób) oraz przedstawiciele Urzędu Miejskiego (2 osoby).

6. Zakończenie prac związanych z działaniami pokontrolnymi projektu pn. „Budowa

ul.  Kruczej  i  Grunwaldzkiej  w  Tarnowskich  Górach”,  realizowanego  w  ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Śląskiego na lata 2007-2013, 

Priorytet VII – Transport, Działanie 7.1. Modernizacja i rozbudowa sieci drogowej, 

Poddziałanie  7.1.2.  Modernizacja  i  rozbudowa  infrastruktury  uzupełniającej 

kluczową sieć drogową.

7. Kontynuacja  prac  związanych  z  rozliczaniem projektu  pn.  „Rewitalizacja  Pałacu
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w  Rybnej  wraz  z  otoczeniem  na  cele  kulturalne”  dofinansowanego  w  ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Śląskiego na lata 2007-2013, 

Priorytet IV- Kultura, Działanie 4.1.Infrastruktura kultury.

8. Złożenie do Urzędu Marszałkowskiego wniosku końcowego rozliczającego projekt 

pn. „Inwestuj w Tarnowskich Górach”, współfinansowanego przez Unię Europejską

z  Europejskiego  Funduszu  Rozwoju  Regionalnego  w  ramach  Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Śląskiego. 

9. Zakończono i  rozliczono projekt pn.:  „KOTEK - komputerowe okno tarnogórskiej 

edukacji kulturalnej” realizowany w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Śląskiego na lata 2007-2013, Priorytet  IV – Kultura,  Działanie 4.2 

System informacji kulturalnej.

10.Przygotowywanie  projektów  i  wydruk  plakatów,  ulotek  na  potrzeby  Urzędu 

Miejskiego oraz organizacji pozarządowych. 

11. Przygotowywanie  i  wydawanie  materiałów promujących  Gminę Tarnowskie  Góry

na indywidualne wnioski mieszkańców Gminy oraz różnych instytucji  wpływające

do Urzędu Miejskiego w Tarnowskich Górach.

12.Bieżąca  obsługa  Punktu  Informacji  o  Mieście.  Udzielanie  informacji 

zainteresowanym osobom,  w tym min.  mieszkańcom Gminy,  turystom krajowym

i zagranicznym, wydawanie materiałów informacyjnych o mieście i regionie.

13.  Obsługa i redagowanie strony internetowej Urzędu Miejskiego.

Biuro Zamówień Publicznych:

Wszczęte  postępowania  o  udzielenie  zamówienia  publicznego  w trybie  przetargu 

nieograniczonego  o  wartości  zamówienia  mniejszej  niż  kwoty  określone  w  przepisach 

wydanych na podstawie art. 11 ust. 8 ustawy Pzp:

– Prowadzenie dodatkowych zajęć pozalekcyjnych dla uczniów szkół podstawowych 

na terenie Gminy Tarnowskie Góry;

– Wykonanie  opracowania  pn  Aktualizacja  waloryzacji  przyrodniczej  miasta 

Tarnowskie Góry ;

– Oświetlenie ulic na terenie Gminy Tarnowskie Góry – budowa i uzupełnienie;

– Remont i  konserwacja boisk szkolnych – Szkoła Podstawowa nr  10 i  Publiczne 

Gimnazjum nr 2 w Tarnowskich Górach.
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Zakończone  postępowania  o  udzielenie  zamówienia  publicznego  w  trybie  przetargu 

nieograniczonego  o  wartości  zamówienia  mniejszej  niż  kwoty  określone  w  przepisach 

wydanych na podstawie art. 11 ust. 8 ustawy Pzp na:

– Oczyszczanie  targowisk  usytuowanych  na  terenie  Gminy  Tarnowskie  Góry

w 2012 r.;

– Ochronę bezdomnych zwierząt na terenie Gminy Tarnowskie Góry;

– Kompleksowe ubezpieczenie Gminy Tarnowskie Góry;

– Zarządzanie cmentarzem komunalnym w Tarnowskich Górach.

Wydział Ochrony Środowiska:

1. Decyzje o środowiskowych uwarunkowaniach:

- Wszczęto postępowania w sprawie wydania decyzji dla przedsięwzięć:

– budowa trybun piłkarskich na stadionie Gwarek,

– budowa bezobsługowej stacji paliw do tankowania pojazdów szynowych na terenie 

PKP,

– rozbudowa parterowego budynku magazynu produktów gotowych wraz ze zmianą 

sposobu użytkowania na malarnię proszkową w Zakładzie Ślusarskim Usługowo – 

Produkcyjnym przy ul. Tołstoja 9,

– przebudowa stacji redukcyjno – pomiarowej I/II w Strzybnicy.

- W zakresie decyzji na usunięcie drzew i krzewów:

Wydano 14 decyzji, w tym 2 decyzje dla Zarządu Dróg Powiatowych na usunięcie drzew 

rosnących w pasie drogowym dróg powiatowych przy ul. Bytomskiej – zgoda na usunięcie 

1  szt.  drzew  i  przy  ul.  Pyskowickiej  –  zgoda  na  usunięcie  12  szt.  drzew  i  odmowa

na  usunięcie  2  szt.  drzew.  Usunięcie  drzew  uzależniono  od  dokonania  nasadzeń 

zastępczych.

Wszczęto 5 postępowań w sprawie wydania zezwolenia na usunięcie drzew lub krzewów.

- W zakresie utrzymania terenów zielonych:

– prowadzono bieżące prace pielęgnacyjno-porządkowe na terenie Parku w Reptach 

łącznie z wyrąbem drewna;

– opracowano  wniosek  o  wszczęcie  postępowania  o  udzielenie  zamówienia 

publicznego w trybie przetargu nieograniczonego dla zadania „Pielęgnacja  zieleni 

niskiej  wraz  z  konserwacją  infrastruktury  i  małej  architektury  w  Parku  Miejskim

przy ul. Kard. Wyszyńskiego w Tarnowskich Górach w  latach 2012-2013”,

9



– określono  zakres  prac  do  realizacji  w  2012  r.  na  terenie  zabytkowego  Parku

w  Reptach  i  wystąpiono  o  zajęcie  stanowiska  do  Śląskiego  Wojewódzkiego 

Konserwatora Zabytków w Katowicach.

- W zakresie edukacji ekologicznej:

– powołano  nowy  skład  Zespołu  ds.  Programu  Edukacji  Ekologicznej  Gminy 

Tarnowskie Góry;

– prowadzono prace nad sprawozdaniem z realizacji Rocznego Programu Edukacji 

Ekologicznej  Gminy  Tarnowskie  Góry  za  rok  2011  oraz  Rocznym  Programem 

Edukacji Ekologicznej Gminy Tarnowskie Góry na 2012 rok;

– zorganizowano podsumowanie V edycji  konkursu pt.: „Zbieramy zużyte baterie – 

chronimy  środowisko”,  na  którym  laureatom  wręczono  dyplomy  oraz  nagrody 

rzeczowe  w  postaci  laptopa  (I  miejsce)  ufundowanego  przez  Urząd  Miejski

w  Tarnowskich  Górach  oraz  aparatów  cyfrowych  (II i III  miejsce)  ufundowanych 

przez firmę Remondis Tarnowskie Góry Sp. z o.o.;

– do  tarnogórskich  placówek  oświatowych  przesłano  informację  nt.  skutków 

dokarmiania gołębi w mieście;

-  Pozyskano  dane  do  dokonania  przeglądu  realizacji  zadań  programu  zarządzania 

środowiskowego  za  2011r.  oraz  opracowania  programu  zarządzania  środowiskowego

na 2012 r.

-  Przeprowadzono  kontrolę  ubezpieczenia  obowiązkowego  OC  rolników  z  tytułu 

posiadania  gospodarstwa  rolnego  i  ubezpieczenia  budynków  rolniczych  wchodzących

w skład gospodarstwa rolnego. 

-  Złożono  w  Biurze  Zamówień  Publicznych  wniosek  o  wszczęcie  postępowania

o udzielenie zamówienia publicznego w trybie  przetargu nieograniczonego dla  zadania 

„Wykonanie opracowania pn.  Aktualizacja waloryzacji  przyrodniczej miasta Tarnowskie 

Góry”. 

- Opracowano wniosek o wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego

w  trybie  przetargu  nieograniczonego  dla  zadania  „Usuwanie  odpadów  komunalnych 

i niebezpiecznych z terenu gminy Tarnowskie Góry”, 

-  Zespół  ds.  Krajowego  Programu  Oczyszczania  Ścieków  Komunalnych  opracowywał 

projekt  propozycji  planu  aglomeracji  Tarnowskie  Góry  (zmiana  z  istniejących  trzech 

aglomeracji na jedną).

-  W  drodze  procedury  o  udzielenie  zamówienia  publicznego  poniżej  14 000  euro 
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wyłoniono  wykonawcę  opracowania  Programu  ochrony środowiska  na  lata  2012-2015 

oraz raportu z wykonania Programu ochrony środowiska za lata 2010-2011r. 

Wydział Architektury:

I. Zestawienie wniosków, które wpłynęły do Wydziału Architektury w poszczególnych 

sprawach:

1. o wydanie decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowaniu terenu -24 wnioski,

2. o  wydanie  zaświadczeń  o  przeznaczeniu  terenu  w  planie  lub  o  braku  planu

-23 wnioski,

3. o wydanie wypisu i wyrysu z tekstu planu -9 wniosków.

II. Załatwianie spraw bieżących:

1. Przygotowano i  wydano 13 decyzji  o  warunkach zabudowy i  zagospodarowaniu 

terenu.

2. Wnioski  w  sprawie  uzyskania  zaświadczenia  o  braku  miejscowego  planu 

zagospodarowania  przestrzennego  oraz  wnioski  o  uzyskanie  wypisu  i  wyrysu

z planu załatwiane są na bieżąco.

3. W toku postępowania znajduje się obecnie 68 spraw.

III. Sprawy dodatkowe:

1. Wyłożenie do publicznego wglądu projektu zmian studium dla dzielnic północnych 

miasta Tarnowskie Góry oraz przyjmowanie uwag do w/w dokumentu.

2. Wydawanie  opinii  o  przeznaczeniu  działek  dla  Wydziału  Gospodarki 

Nieruchomościami Urzędu Miejskiego oraz dla Starostwa Powiatowego.

3. Wydawanie  opinii  o  możliwości  podziału,  zbycia  lub  wydzierżawienia  działek

na prośbę Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.

4. Udzielanie  informacji  z  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego

na prośbę Wydziału Ochrony Środowiska, Wydziału Gospodarki Nieruchomościami 

oraz dla Starostwa Powiatowego.

5. Odszukiwanie dokumentacji archiwalnej dotyczącej wydanych przez tutejszy organ 

archiwalnych pozwoleń na budowę.

Wydział Edukacji, Sportu i Turystyki:

1. Zakończono wypłatę I transzy stypendiów szkolnych za okres od IX do XII 2011.

Rozliczono dotację udzieloną z budżetu państwa  za 2011 r. na dofinansowanie 

świadczeń  pomocy  materialnej  dla  uczniów  o  charakterze  socjalnym.  Łączna 

dotacja udzielona z budżetu Wojewody wynosiła 381 534,00 zł. Wypłacono ogółem 
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stypendia szkolne w kwocie 306 998,30 w tym: środki własne gminy 61 399,66 zł. 

oraz  dotacja  celowa  z  budżetu  państwa  -  245 598,64  zł.  Liczba  uczniów 

otrzymujących stypendia wyniosła 329.  Wypłacono zasiłki szkolne na łączna kwotę 

4  078,80  zł  (  dla  8  uczniów)  w  tym środki  własne  gminy wyniosły:  815,76  zł., 

dotacja celowa z budżetu państwa:  3 263,04 zł.

2. Bieżące rozliczanie stypendiów szkolnych przyznanych na rok szkolny 2011/2012.

3. Rozliczono dotację z Programu na rzecz Społeczności Romskiej w roku szkolnym 

2011  na  kwotę  6 666  zł.  Zwrócono  do  Śląskiego  Urzędu  Wojewódzkiego 

niewykorzystaną dotację w kwocie 8 444 zł.

4. Przeprowadzenie procedur wymaganych dla ogłoszenia konkursów na stanowiska 

kandydatów na  dyrektorów szkół  18  placówek  oświatowych,  dla  których  gmina 

Tarnowskie Góry jest organem prowadzącym (11 przedszkoli oraz 7 szkół).

5. Analiza i ocena wniosków o udzielenie finansowego wsparcia dla rozwoju sportu

w  Tarnowskich  Górach,  dokonywana  zgodnie  z  Uchwałą  Nr  X/126/2011  Rady 

Miejskiej  w Tarnowskich Górach z dnia 25 maja 2011 r.  w sprawie finansowego 

wspierania rozwoju sportu w Tarnowskich Górach oraz określenia warunków i trybu 

udzielania  dotacji  podmiotom  nie  zaliczanym  do  sektora  finansów  publicznych

oraz  w  świetle  kryteriów,  ustalonych  w  Postanowieniu  Nr  701/2011  Burmistrza 

Miasta Tarnowskie Góry z dnia 03.10.2011r. w sprawie ustalenia zasad oceniania

i  punktowania  wniosków o  udzielenie  wsparcia  finansowego  dla  rozwoju  sportu

w Tarnowskich Górach, składanych na podstawie ustawy o sporcie.

6. Przygotowanie projektu umowy na udzielenie finansowego wsparcia  dla rozwoju 

sportu w Tarnowskich Górach dokonywanego zgodnie z Uchwałą Nr X/126/2011 

Rady  Miejskiej  w  Tarnowskich  Górach  z  dnia  25  maja  2011  r.  w  sprawie 

finansowego wspierania rozwoju sportu w Tarnowskich Górach.

7. Przyjmowanie sprawozdań z realizacji  zadań z zakresu upowszechniania kultury 

fizycznej  i  sportu  oraz  upowszechniania  turystyki,  w  tym  z  wykorzystania

przez organizacje pozarządowe dotacji celowych.

8. Przyjmowanie  wniosków  o  stypendium  sportowe  i  nagrodę  Burmistrza  Miasta 

zgodnie z Uchwałą Nr VIII/95/2011 Rady Miejskiej w Tarnowskich Górach z dnia

30  marca  2011  r.  w  sprawie  ustanowienia  stypendiów sportowych  oraz  nagród

i  wyróżnień  Burmistrza  Miasta  Tarnowskie  Góry  za  osiągnięte  wyniki  sportowe

oraz analiza treści wniosków.

9. Współtworzenie strony internetowej miasta w zakresie spraw właściwych dla sportu 
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[aktualności dotyczące najważniejszych imprez sportowych]; 

10.Przygotowanie zleceń i zamówień dla Rad Dzielnic.

Biuro Kultury:

1. Przygotowanie, we współpracy z IPN Katowice, sesji popularnonaukowej z okazji 

Dnia Pamięci o Tragedii Górnośląskiej 1945 roku.

2. Uzgodnienia dotyczące świetlicy TCK w Lasowicach.

3. Przygotowanie  umów  dotacyjnych  dla  samorządowych  instytucji  kultury:  TCK, 

Muzeum,  Biblioteka, Pałac w Rybnej.

4. Prowadzenie  prac  związanych  z  przyznaniem Nagrody  Burmistrza  w  dziedzinie 

kultury.

5. Prowadzenie spraw dotyczących organizacji Koncertów Organowych w Konwikcie 

(kwiecień – sierpień). 

6. Opracowanie i przygotowanie umów  cywilno – prawnych.

7. Rozliczanie dotacji udzielonych organizacjom pozarządowym w roku 2011.

8. Opracowanie sprawozdania z realizacji planu wydatków w roku 2011.

9. Przygotowanie  niezbędnej  dokumentacji  w  związku  z  organizacją  imprez 

świąteczno  -  noworocznych  przez  rady  dzielnic:  przygotowanie  wniosków

o  wyrażenie  zgody  na  udzielenie  zamówień  publicznych,  zleceń

oraz opracowywanie faktur.

10.Bieżąca obsługa klienta.

Wydział Finansowy:

Referat Księgowości Podatkowej:

1. Księgowano wpłaty, przypisy i odpisy.

2. Wystawiano zaświadczenia o niezaleganiu w podatkach.

3. Wystawiano upomnienia.

4. Wystawiano tytuły wykonawcze.

5. Zwracano nadpłaty.

6. Wystawiano kwity do kasy – około 300 szt.

7. Wystawiano postanowienia o zaliczaniu wpłat.

8. Sprawdzano deklaracje DT – 1 pod względem merytorycznym i rachunkowym.

9. Zakładano kartoteki podatnikom w oparciu o deklaracje oraz informacje otrzymane

z Wydziału Komunikacji Starostwa Powiatowego w Tarnowskich Górach.

10.Dokonywano przypisów na podstawie otrzymanych deklaracji.
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11. Wszczynano postępowania podatkowe w celu określenia wysokości zobowiązania

w podatku od środków transportowych.

12.Przyjmowano strony.

13.Udzielano  odpowiedzi  na  pisma  podatników,  sporządzano  pisma  do  Urzędu 

Skarbowego  o  wycofanie,  aktualizację  tytułów  wykonawczych  lub  zawieszenie 

postępowania egzekucyjnego.

14.Przyjmowano wpłaty w kasie podatkowej – około  650 szt.

15.Sprawdzano raporty kasowe.

16.Wydawano bloczki opłaty targowej oraz kwitariusze przychodowe.

17.Wystawiano wezwania do uiszczenia opłaty skarbowej.

18.Wydawano decyzje określające zwrot opłaty skarbowej oraz decyzje o nadpłacie.

19.Rozliczano inkasentów opłaty targowej oraz inkasenta podatku od nieruchomości

i podatku rolnego.

20.Sporządzano  sprawozdanie  z  wykonania  dochodów  z  tytułu  podatków  i  opłat 

lokalnych za okres od 1.01.2011r. do 31.12.2011r.

Referat Podatków i Opłat Lokalnych:

1. Uaktualniono podstawy prawne w bazach komputerowych oraz naniesiono nowe 

stawki podatkowe przed wymiarem podatków na 2012r.

2. Wydrukowano, opieczętowano i przygotowano do doręczania – około 17.000 szt. 

decyzji  wymiarowych  w  podatku  od  nieruchomości  i  łącznym  zobowiązaniu 

pieniężnym oraz w podatku rolnym i leśnym dla osób fizycznych, 

3. Wezwano podatników do złożenia informacji w sprawach podatkowych – 60 szt.

4. Wydano postanowienia w sprawach podatkowych – 40 szt.

5. Wydano decyzje zmieniające i wymiarowe w podatku od nieruchomości, podatku 

rolnym oraz łącznym zobowiązaniu pieniężnym dla osób fizycznych – 100 szt.

6. Wydano decyzje w sprawie umorzenia, rozłożenia na raty oraz odroczenia terminu 

płatności  podatku  od  nieruchomości,  podatku  rolnego  oraz  podatku

od spadków i darowizn dla osób prawnych i fizycznych – 5 szt.

7. Wydano  zaświadczenia  o  stanie  majątkowym  i  udzielonej  pomocy  de  minimis

– 8 szt.

8. Dokonano analizy do wniosków uznaniowych – 5 szt.

9. Sprawdzano i podpisywano wezwania, postanowienia oraz decyzje podatkowe.

10.Przygotowano korespondencję do wysyłki.
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11. Wprowadzano  dane  zawarte  w  składanych  informacjach  i  deklaracjach 

podatkowych do bazy komputerowej.

12.Zakładano  nowe  kartoteki  w  ewidencji  komputerowej  w  oparciu  o  złożone 

informacje i deklaracje podatkowe. 

13.Dokonywano przypisów i odpisów podatku w oparciu o składane korekty deklaracji 

podatkowych przez osoby prawne.

14.Uzgodniono przypisy i odpisy za miesiąc grudzień 2011r. z Referatem Księgowości 

Podatkowej.

15.Przygotowano  sprawozdanie  o  nieudzielonej  pomocy  publicznej  w  rolnictwie

i rybołówstwie za miesiąc grudzień 2011r.

16.Przygotowano  sprawozdanie  o  skutkach  udzielonych  ulg  /umorzeń,  odroczeń

i rozłożeń na raty, zwolnień oraz obniżek stawek w 2011r. 

17.Udzielano odpowiedzi na pisma podatników.

18.Na  bieżąco  przyjmowano  i  załatwiano  interesantów  –  udzielano  informacji

i wyjaśnień. 

Urząd Stanu Cywilnego:

1. Zarejestrowano:

82 – urodzeń noworodków,

62 – zgonów,

  6 – małżeństw konkordatowych,

10 -  małżeństw cywilnych,

  2 – małżeństwa umiejscowione.

2. Wpisano do ksiąg stanu cywilnego:

  9 - orzeczeń o rozwiązaniu małżeństwa przez rozwód,

  1 – postanowienie o zaprzeczeniu ojcostwa. 

3. Wydano:

  2 - decyzje o zmianie imion i nazwisk, 

  9 – decyzji w sprawie sprostowania aktu stanu cywilnego,  

  9 – decyzji o uzupełnieniu aktu stanu cywilnego,

  3 – decyzje o skróceniu terminu wyczekiwania na zawarcie związku małżeńskiego,

  2 – decyzje dotyczące wpisania treści zagranicznych aktów do polskich ksiąg.

4. Przyjęto:

  11 – oświadczeń o uznaniu dziecka,
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  11 – zapewnień o braku przeszkód do zawarcia małżeństwa,

597 - podań o wydanie odpisów z ksiąg stanu cywilnego.

5. Wysłano życzenia dla 11 Jubilatów obchodzących 90 i więcej lat życia.

Wydział Spraw Obywatelskich:

1. Wszczęto  ogółem  16  postępowań,  w  tym  13  postępowań  w  sprawach 

meldunkowych,  i  3  postępowania  w  sprawach  wynikających  z  ustawy

o powszechnym obowiązku obrony RP.

2. Wydano ogółem 10 decyzji,  w tym 9 w sprawach meldunkowych i  1 w sprawie 

wynikającej z ustawy o powszechnym obowiązku obrony RP.

3. Przyjęto 376 wniosków o wydanie dowodu osobistego.

4. Wydano  z  produkcji  336  dowodów  osobistych  oraz  dla  wydanych  dowodów 

przesłano do Urzędu Skarbowego przyjęte zgłoszenia aktualizacyjne NIP.

5. Objęto 9 osób pomocą w sprawie załatwienia dowodu osobistego mieszkańca.

6. Przyjęto 147 zgłoszeń o zmianach pobytu czasowego, 181 zgłoszeń o zmianach 

miejsca pobytu stałego.

7. Zameldowano 26 noworodków łącznie z wystąpieniem dla nich o nadanie numerów 

ewidencyjnych PESEL.

8. Wymeldowano z pobytu stałego z powodu zgonu 38 osób.

9. Wprowadzono dla 29 osób zmiany stanu cywilnego /małżeństwa i rozwody/.

10.Wydano  102  zaświadczenia  w  oparciu  o  przepisy  ustawy  o  ewidencji  ludności

i dowodach osobistych.

11. Przyjęto 94  wnioski o udostępnienie danych osobowych.

Biuro Kontroli Wewnętrznej

1. Po  przeprowadzonych  kontrolach  problemowych  w  zakresie  realizacji  zajęć 

odbywających się poza ramówką szkolną, w gminnych placówkach oświatowych, 

które to kontrole nie wykazały uchybień, przygotowano pisma o braku konieczności 

wydania zaleceń pokontrolnych.

2. Wszczęto  kontrolę  problemową  w  zakresie  wykorzystania  środków  z  funduszu 

przeciwdziałania alkoholizmowi i narkomanii, w komórkach organizacyjnych Urzędu 

Miejskiego oraz jednostkach organizacyjnych Gminy.

3. Trwają  czynności  kontrolne  w  Towarzystwie  Sportowym  „ISKRA”  Lasowice
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w  Tarnowskich  Górach,  w  zakresie  gospodarowania  środkami  finansowymi 

pochodzącymi  z  dotacji,  przekazanymi  na  podstawie  umów  zawartych  w  2009

i 2010 roku z TS „ISKRA” Lasowice.

4. Inspektorzy  Biura  Kontroli  Wewnętrznej  uczestniczyli  w  pracach  Zespołów 

Kontrolnych  powołanych do przeprowadzenia kontroli:

– dotacji  udzielonych  z  budżetu  Gminy  Tarnowskie  Góry  na  wspieranie  zadań 

publicznych w 2010r.,

– prawidłowości wykorzystania dotacji udzielonych dla szkół, przedszkoli i placówek 

oświatowych  prowadzonych  na  terenie  Miasta  Tarnowskie  Góry  przez  osoby 

fizyczne lub osoby prawne.

5. Kierownik Biura Kontroli  Wewnętrznej uczestniczyła w pracach Komisji  do spraw 

ryzyka  powołanej  Poleceniem  Nr  23/2011  Burmistrza  Miasta  Tarnowskie  Góry

z 07.12.2011r.

Wydział Zarządzania Kryzysowego:

1. W zakresie obrony cywilnej:

– opracowano pięcioletni plan kontroli problemowych realizacji zadań obrony cywilnej

i  wybranych  zagadnień  zarządzania  kryzysowego  w podmiotach  gospodarczych

i instytucjach miasta Tarnowskie Góry;

– opracowano sprawozdanie roczne z realizacji zadań obrony cywilnej i wybranych 

zagadnień zarządzania kryzysowego na terenie miasta Tarnowskie Góry w 2011r. - 

sprawozdanie przygotowano na potrzeby Starosty Tarnogórskiego – Szefa Obrony 

Cywilnej  Powiatu  oraz  Wojewody  Śląskiego  –  Szefa  Obrony  Cywilnej 

Województwa;

– prowadzono  archiwizację  dokumentów  zgromadzonych  w  Wydziale  „ZK”

do realizacji zadań obrony cywilnej w Urzędzie Miejskim; 

– zrealizowano  bieżące  przedsięwzięcia  wynikające  z  „Wytycznych  Burmistrza 

Miasta-Szefa  Obrony  Cywilnej  w  sprawie  realizacji  zadań  obronnych,  obrony 

cywilnej i zarządzania kryzysowego w mieście Tarnowskie Góry w 2011 roku”;

– zaktualizowano dane  „Bazy Szefa OC” za IV kwartał 2011r. 

2. W  zakresie spraw obronnych:

– prowadzono  archiwizację  dokumentów  zgromadzonych  w  wydziale  „ZK”

do realizacji zadań obronnych w Urzędzie Miejskim;
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– zrealizowano bieżące zadania wynikające z „Wytycznych Burmistrza Miasta-Szefa 

Obrony  Cywilnej  w  sprawie  realizacji  zadań  obronnych,  obrony  cywilnej

i zarządzania kryzysowego w mieście Tarnowskie Góry w 2011 roku”.

3. W  ramach zarządzania kryzysowego:

♦ bieżące monitorowanie i analizowanie  zagrożeń występujących na terenie miasta:

– „Akcja Zima 2011/2012”;

♦ przeprowadzenie posiedzeń Gminnego Zespołu Zarządzania Kryzysowego dotyczących:

– „Uregulowania gospodarki wodnej w rejonie Stawu Siwcowy” – kontynuacja,

– „Utworzenia posterunku/komisariatu Policji w Starych Tarnowicach”” – kontynuacja;

♦ kwartalne  przygotowanie  i  przesłanie  do  Śląskiego  Urzędu  Wojewódzkiego  „Karty 

informacyjnej monitorowania napięć społecznych”;

♦ opracowanie:

– rocznego  raportu  z  realizacji   zadań   przez   Gminny   Zespół   Zarządzania 

Kryzysowego w 2011 roku;

– „Planu pracy Gminnego Zespołu Zarządzania Kryzysowego na 2012r.”;

♦ uzgodnienie  „Planu  ewakuacji”  Agencji  Inicjatyw  Gospodarczych  S.A.  „Park  Wodny” 

stanowiącego plan operacyjny „Planu Zarządzania Kryzysowego Miasta Tarnowskie Góry”.

4. W zakresie wdrażania na terenie Gminy programu „Bezpieczne Wspólnoty”:

♦ podsumowanie realizacji  programu WHO „Bezpieczne Wspólnoty”:

– grudniowa  uroczysta  narada  poświęcona  „5-leciu  Bezpiecznych  Wspólnot 

Światowej Organizacji Zdrowia w Tarnowskich Górach”.

5. W zakresie bezpieczeństwa imprez masowych:

♦ bieżąca działalność dotycząca imprez masowych, rozrywkowych i artystycznych.

      6.  W zakresie OSP:

♦ zakończenie rocznego finansowania utrzymania gotowości bojowej OSP,

♦  rozliczenie  dotacji  celowej  w  kwocie  250  tys.  zł  przeznaczonej  dla  OSP  „Florian”

na zakup ciężkiego samochodu ratowniczo-gaśniczo-ekologicznego.

Straż Miejska

1. W  okresie  sprawozdawczym  Straż  Miejska  przeprowadziła  206  interwencji,

z czego:

 133 dotyczyło  spraw porządkowych  –  w tym 78 wynikało  z  naruszenia  Ustawy

lub Regulaminu utrzymania czystości i porządku,
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 73  dotyczyło  wykroczeń  drogowych,  gdzie  w  24  przypadkach  zastosowano 

urządzenia blokujące koła.

Jednocześnie od mieszkańców miasta przyjęto 59 interwencji.

2. Nałożono 31 mandatów na łączną kwotę 2 950,00 zł za wykroczenia przeciwko:

- bezpieczeństwu i porządkowi w komunikacji (art. 90, 92 § 1, 97 KW) – 25 m.k.,

- ustawie o utrzymaniu czystości i porządku w gminach (art. 10 ust. 2 i 2a) – 1 m.k.,

- urządzeniom użytku publicznego (art. 145 KW) – 3 m.k.,

- ustawie o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi (art. 431 ust. 1 i 2) 

– 1 m.k.,

- ustawie o ochronie zdrowia zwierząt i zwalczaniu chorób zakaźnych zwierząt (art. 85 ust. 

1 a) – 1 m.k.

3. W  5-ciu  przypadkach  (3  drogowe,  2  porządkowe)  wszczęto  postępowania 

wyjaśniające  zmierzające  do  skierowania  do  Sądu  Rejonowego  wniosków

o ukaranie osób podejrzanych o popełnienie wykroczeń.

4. W  okresie  tym  odbyło  się  5  służb  z  Policją  –  wszystkie  z  funkcjonariuszami 

Wydziału Ruchu Drogowego.

5.  W okresie sprawozdawczym:

– w dniach 27 i  29 grudnia 2011 r.  w ramach współpracy z Komendą Powiatowej 

Państwowej  Straży  Pożarnej  w  Tarnowskich  Górach  przeprowadzone  zostały 

kontrole  doraźne  o  charakterze  prewencyjnym  znanych  nam  punktów  stoisk

i  obiektów  gdzie  prowadzi  się  handel  wyrobami  pirotechnicznymi  w  zakresie 

zapewnienia  bezpieczeństwa  przy  ich  przechowywaniu  i  sprzedaży.  Wszystkie

19 skontrolowanych punków na terenie naszej gminy, (z czego 4 punkty to stoiska 

w  ramach  handlu  obwoźnego)  spełniały  podstawowe  wymogi  w  tym  zakresie,

tj. - wszystkie punkty i obiekty handlu były wyposażone w podręczny odpowiedni 

sprzęt gaśniczy (gaśnice);

– wyroby  pirotechniczne  oznakowane  były,  jako  NWP (Nie  Wymaga  Pozwolenia)

oraz posiadały instrukcje w języku polskim.

Ponadto  w  trakcie  kontroli  nie  stwierdzono  przypadków jak  i  nie  uzyskano  informacji

o sprzedaży przedmiotowych wyrobów osobom małoletnim;

– w dniu 05 stycznia br. do czasu przybycia wezwanej jednostki PSP zabezpieczano

2 miejsca niebezpieczne dla zdrowia lub życia ludzkiego w związku ze spadającymi 

dachówkami z kamienicy przy ul. Gliwickiej oraz odrywającą się blachą z części 

dachowej budynku przy skrzyżowaniu ulic Zamkowa – Bondkowskiego,
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– w  dniu  13  stycznia  br.  w  godzinach  wieczornych  ujęto  na  „gorącym  uczynku” 

mieszkańca  ul.  Małej,  pozbywającego  się  przy  pomocy  „strażackiego”  węża 

nieczystości ciekłych na sąsiednie niezabudowane nieruchomości, wobec którego 

zastosowano  postępowania  mandatowe.  Ponadto  poinformowano  Go,  iż  od  tej 

chwili  jego  postępowanie  jako  właściciela  nieruchomości  w  zakresie  gospodarki 

nieczystościami ciekłymi będzie pod szczególnym nadzorem Straży Miejskiej;

– również w tym samym dniu, tj. 13 stycznia wezwano do jednego z mieszkańców 

przechodzącego przez plac zabaw przy ulicy Sobieskiego Pogotowie Ratunkowe

z  uwagi  na  wystąpienie  u  niego  objawów padaczki,  zapewniając  mu do  czasu 

przybycia na miejsce lekarza, pierwszą pomoc,

–  w  dniu  19  stycznia  br.  w  ramach  współpracy  z  Wydziałem Administracyjno  – 

Gospodarczym  Urzędu  Miejskiego  kierując  się  względami  bezpieczeństwa 

wydzielono taśmą ostrzegawczą z użyciem technicznych elementów drogowych, 

chodniki przylegające do Ratusza w związku z osuwaniem się z części dachowej 

śniegu,  wyłączając  je  z  ruchu  pieszych  do  czasu  wyeliminowania  zagrożenia

przez wezwany na miejsce oddział PSP.

Miejski Zarząd Ulic i Mostów:

1. Wszczęto  postępowanie  w  sprawie  udzielenia  zamówienia  publicznego  na  zadanie 

(zamówienia publiczne powyżej 14 tys. EURO):

-  bieżące utrzymanie  nawierzchni  jezdni  dróg  gminnych  na terenie  Gminy Tarnowskie 

Góry.

2. W ramach  bieżącej działalności Miejskiego Zarządu Ulic i Mostów:

- prowadzenie bieżących przeglądów stanu technicznego ulic,

- sporządzanie stosownych protokołów,

- prowadzenie bieżącej korespondencji,

- przyjmowanie interwencji  i skarg mieszkańców,

- wydawanie zezwoleń na umieszczanie reklam w pasach dróg gminnych,

- wydawanie zezwoleń na zajęcie pasa drogowego, 

- wydawanie uzgodnień do projektów obcych inwestorów.

Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej:

ŚWIADCZENIA POMOCY SPOŁECZNEJ:
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– zarejestrowano 136 nowych wniosków o pomoc,

– wydano 508 decyzji administracyjnych w sprawie pomocy społecznej,

– formy udzielonej pomocy:

- zasiłki stałe – 150 świadczeń,

- zasiłki okresowe – 160 świadczeń,

- zasiłki celowe – 160 świadczeń,

w tym zasiłki celowe specjalne – 45 świadczeń, 

– w ramach realizacji programu „Pomoc państwa w zakresie dożywiania” udzielono:

- zasiłków celowych na zakup żywności – 78  świadczeń,

- posiłków w szkołach (na podstawie decyzji) – 441 dzieci,

- posiłków w szkołach ( na podstawie art. 6a) – 85 dzieci,

- wyżywienia w przedszkolach i żłobkach – 130 dzieci,

- finansowano posiłki na podstawie umowy – 67 osób,

- finansowano posiłki w DDP – 10 osób,

- finansowano posiłki wraz z dowozem dla mieszkańców DBM – 18 osób,

- finansowano pobyt 56 osób w domach pomocy społecznej,

– świadczono usługi opiekuńcze w miejscu zamieszkania dla 88 osób, w tym: 

- 57  osób korzystało z podstawowych usług opiekuńczych, 

- 47  osób miało dostarczane posiłki do domu,

-   4  osoby korzystały ze specjalistycznych usług opiekuńczych, w tym:

        - 4  osoby w formie zabiegów rehabilitacyjnych.

POMOC W RAMACH OŚRODKÓW WSPARCIA:

Rodzaj placówki:
Ilość pensjonariuszy w okresie 

sprawozdawczym:
Dzienny Dom Pomocy dla Osób 

Starych i Samotnych
51

Dom dla Bezdomnych Mężczyzn 34

Zespół Mieszkań Chronionych 52

Dzienny Dom Pomocy dla  Osób 

Niepełnosprawnych
17
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DODATKI MIESZKANIOWE:

– przyjęto nowych wniosków  -  87,

– wydano decyzji administracyjnych  -  97,

– wypłacono świadczeń  -  866, na kwotę  155 229,08 zł.

DZIAŁ ŚWIADCZEŃ RODZINNYCH:

– wydano  132 decyzje,

– wydano 76 zaświadczeń i pism,

– wypłacono świadczenia na kwotę -  591 770,00 zł;

Liczba świadczeń: Liczba rodzin:

Zasiłki rodzinne 

z dodatkami 3 189 1 096

Świadczenia opiekuńcze
1 324 1 236

SEKCJA FUNDUSZU ALIMENTACYJNEGO:

– wydano  127  decyzji  oraz  postanowień  dotyczących  świadczeń  z  funduszu 

alimentacyjnego oraz dłużników alimentacyjnych,

– wystosowano 212 pism dotyczących funduszu alimentacyjnego,

– przeprowadzono 8 wywiadów alimentacyjnych,

– wypłacono świadczenia na kwotę - 145 530,00 zł.

PROGRAMY I PROJEKTY:

Punkt Aktywizacji Społecznej KOMPAS:

W styczniu 2012 roku w Punkcie Aktywizacji Społecznej KOMPAS uczestniczyło 16 osób. 

Klienci  MOPS  korzystali  z  konsultacji  indywidualnych  oraz  Job  coachingu;  celem 

powyższych  działań  jest  wsparcie  w  zakresie  poruszania  się  po  rynku  pracy

i aktywizacja zawodowa uczestników projektu.

Trwa faza przygotowawcza Projektu KOLORY MIASTA. 

Celem projektu jest integracja młodzieży w wieku gimnazjalnym, zagrożonej wykluczeniem 
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społecznym.  W projekcie  weźmie  udział  ok.  20  osób,  które  zamieszkują  w  rodzinach 

objętych pomocą MOPS.

Biuro Informatyki:

1. Dokonanie migracji danych do Centralnej Ewidencji Działalności Gospodarczej.

2. Realizacja projektu „Poznaj świat (…)”.

- wnioski o płatność,

- nadzór nad finansową realizacją projektu,

- prace związane z podpisaniem aneksu do umowy o dofinansowanie.

3. Półroczna  kontrola  bezpośrednio  w  miejscu  zamieszkania  beneficjentów 

biorących udział w projekcie „Poznaj świat (…)”

4. Montaż  przyłączy  sieci  komputerowej  w  serwerowni  przy  ul.  Sienkiewicza  2

z Wydziału Ochrony Środowiska.

5. Przyłączenie  okablowania  sieci  komputerowej  Wydziału  Ochrony  Środowiska

do patch paneli.

6. Certyfikacja  nowego  okablowania   sieci  komputerowej  w  Wydziale  Ochrony 

Środowiska.

7. Realizacja zadań wynikających z ochrony informacji niejawnych.

8. Obsługa sprzętowa pracowników Urzędu Miejskiego.

9. Serwisowanie  portali  Urzędu  Miejskiego  (www.tarnowskiegory.pl,

www.e-urzad.tarnowskiegory.pl, www.bip.tarnowskiegory.pl oraz strony internetowe 

jednostek organizacyjnych Gminy zlokalizowane na serwerze Urzędu).

10. Obsługa  specjalistycznych  systemów  podatkowych,  księgowych,  ewidencji 

ludności, USC, DocFlow i innych).

11. Administracja nad obsługą teleinformatyczną Urzędu Miasta Tarnowskie Góry 

(serwery, sieć komputerowa, komputery, drukarki, hot-spoty i inne). 

Wydział Organizacyjny:

1. Realizacja  projektu  pn.  „Efektywni  i  skuteczni”  współfinansowanego  ze  środków 

Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał 

Ludzki  Priorytet  V  Dobre  Rządzenie,  Działanie  5.2  Wzmocnienie  potencjału 

administracji  samorządowej,  Poddziałanie  5.2.1  Modernizacja  zarządzania

w administracji samorządowej.

2. W Urzędzie Miejskim przeprowadzone zostały następujące kontrole zewnętrzne:
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– kontrola  WFOŚiGW  w  Katowicach  w  dniu  17.01.2012r.  w  zakresie  “Kontroli 

realizacji zadania dofinansowanego ze środków WFOŚiGW Katowice dot. umowy 

pożyczki”.

3. W ramach interwencji przyjęto 5  mieszkańców, których sprawy dotyczyły m.in.:

– przydziału mieszkania komunalnego,

– umorzenia podatku od nieruchomości za 2011r.,

– stanu prawnego drogi w obrębie Rybnej,

– wstrzymania egzekucji z nieruchomości bądź zawarcia ugody przedsądowej,

– odpłatności  za  pobyt  oraz  wyżywienia  w  Dziennym  Domu  Pomocy  Dla  Osób 

Niepełnosprawnych w Tarnowskich Górach.

4. Rejestrowano akty prawne wydane przez Burmistrza Miasta.

5. Realizowano bieżącą obsługę organizacyjną Urzędu.

Wydział Administracyjno-Gospodarczy:

1. Przygotowywanie wniosków o wszczęcie postępowań przetargowych.

2. Przygotowanie umów, zamówień i zleceń związanych z działalnością Wydziału.

W ramach części informacyjnej głos zabrali także:

Przewodniczący  Komisji  ds.  RODZINY,  ZDROWIA  I  SPRAW  SPOŁECZNYCH  - 
Tadeusz TORBUS, który poinformował o przeprowadzonym w dniu 20 października 2011 

roku posiedzeniu  Komisji,  w  trakcie  którego poruszony został  temat  podziału  środków

z  funduszu  zapasowego  Narodowego  Funduszu  zdrowia  na  2012  rok.  Odnosząc  się

do  przedmiotowej  kwestii  Przewodniczący  stwierdził,  iż  „...  jest  tu  zdecydowane 

naruszenie  uprawnień  konstytucyjnych  do  równego  traktowania  pod  względem 

zdrowotnym, dostępu pacjenta do leczenia. Protest wystosowała Rada Powiatu. Uważam, 

że  Rada  Miejska  jak  i  wszystkie  okoliczne  gminy  Naszego  Województwa  i  okoliczne,

ale głównie Naszego Województwa Śląskiego, powinny wyrazić protest ...”.

Podsumowując  powyższą  wypowiedź  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  -  Stanisław 
KOWOLIK: ”...  rozumiem, że na kolejną sesję taki projekt uchwały będzie przygotowany

i będzie to inicjatywa Komisji ds. RODZINY, ZDROWIA I SPRAW SPOŁECZNYCH ...”.
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Przewodniczący  Komisji  ds.  ROZWOJU,  PROMOCJI  MIASTA  I  OCHRONY 
ŚRODOWISKA - Tomasz OLSZEWSKI poinformował, o działaniach podjętych w trakcie 

ostatniego miesiąca przez  Komisję,  której  jest  Przewodniczącym.  Wskazał,  iż  Komisja 

przeanalizowała dokument przygotowany przez Izbę Przemysłowo Handlową dotyczący 

analizy trendów na rynku pracy. 

Ad. 4
Wobec  braku  uwag  do  przygotowanego  Protokołu  ubiegłej  sesji  Rady  Miejskiej, 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  -  Stanisław  KOWOLIK  przystąpił  do  procedury 

głosowania: 

Protokołu Nr XVII/2011 sesji Rady Miejskiej z dnia 14 grudnia 2011r.

GŁOSOWANIE:
Za głosowało – 17 Radnych, przeciw – 0 Radnych, od głosu wstrzymało się – 2 Radnych,

Protokół Nr XVII/2011 został przyjęty.

Ad. 5
Kolejnym punktem porządku obrad był  projekt  uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Tarnowskie Góry.

Skarbnik  Miasta  -  Janina  NAMYSŁO przedstawiła  przedmiotowy  projekt  uchwały

wraz z autopoprawką.

Przewodniczący Komisji BUDŻETOWEJ - Feliks KOWALSKI poinformował, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Członek Komisji ds. ROZWOJU, PROMOCJI MIASTA I OCHRONY ŚRODOWISKA - 
Marek  JAWORSKI poinformował,  że  Komisja  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy 

projekt uchwały.

Dyskusja:

Radny  Łukasz  GARUS: „...  ja  bym  prosił  o  wyjaśnienie:  zmniejszamy  wydatki
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i  zmniejszamy  też  dochody  budżetowe  o  kwotę  10.000.000  złotych;  czego  to  będzie  

dotyczyło? Co za tym idzie? Dlaczego mamy mniejsze dochody budżetowe o 10.000.000 

złotych i w związku z tym na co wydatki redukujemy i co przez to nie będzie zrobione?”

W odpowiedzi Skarbnik Miasta - Janina NAMYSŁO: „... to jest dotacja na II Fazę, którą 

omawiałam  (...).  W  roku  bieżącym  mieliśmy  zaplanowane  10.000.000  złotych

– nie będziemy tych pieniędzy pobierać, przekładamy je na lata następne ...”.

Kontynuując  Zastępca Burmistrza Miasta - Piotr SKRABACZEWSKI: „...  o ile w tym 

roku kończy się I Faza, skończą się wszystkie przemieszczenia związane z I Fazą (...)  

Każda umowa jest związana ze wcześniej złożonym wnioskiem. Trwają dosyć długo całe 

procedury dojścia do podpisania umowy, więc wpisuje się w takim kształcie jak był złożony 

wniosek. Dopiero potem w trakcie samej już realizacji  umowy dokonuje się urealnienia 

harmonogramów rzeczowych poszczególnych etapów finansowych  i  samych płatności.  

(...) I Fazę w tym roku kończymy i skończą się te przemieszczenia, natomiast zaczynają  

się przemieszczenia z II  Fazą -  to znaczy  znowu będziemy w zależności  od realizacji  

przemieszczać tymi środkami. Natomiast tu jakby się kręcimy w tym samym cały czas 

obszarze przedmiotowym i w tym samym obszarze finansowym”.

Na tym zakończono dyskusję i przystąpiono do procedury głosowania.

GŁOSOWANIE:
„Za”  przyjęciem  projektu  uchwały  głosowało  –  16  Radnych,  „przeciw”  głosowało

–  0  Radnych,  „wstrzymało  się  od  głosu”  -  0  Radnych, 2  Radnych  nie  brało  udziału

w głosowaniu.

Rada  Miejska  podjęła  UCHWAŁĘ  Nr  XIX/247/2012  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Tarnowskie Góry.

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. 6
Projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  uchwale  budżetowej  na  2012  rok
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wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Miasta - Janina NAMYSŁO. 
Przewodniczący Komisji BUDŻETOWEJ - Feliks KOWALSKI poinformował, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący  Komisji  ds.  ROZWOJU,  PROMOCJI  MIASTA  I  OCHRONY 
ŚRODOWISKA  -  Tomasz  OLSZEWSKI poinformował,  że  Komisja  pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Odnosząc się do przedstawionego projektu uchwały Radny Tomasz OLSZEWSKI zwrócił 

uwagę,  iż: „  ...  mamy  tutaj  konsekwencje  podniesienia  składki  rentowej  o  te  2%(...).  

Rykoszetem  odbija  się  to  nie  tylko  w  pracodawców,  ale  też  w  pewnym  stopniu,  

rykoszetem  odbija  się  to  w  budżety  samorządów  terytorialnych.  (...)  Wydaje  mi  się,

że  następnym  razem  takie  działania  powinny  być  silniej  artykułowane  przez 

przedstawicieli znajdujących się bezpośrednio przy rządzie ...”.

GŁOSOWANIE:
„Za”  przyjęciem  projektu  uchwały  głosowało  –  15  Radnych,  „przeciw”  głosowało

–  0  Radnych,  „wstrzymało  się  od  głosu”  -  0  Radnych,  3 Radnych  nie  brało  udziału

w głosowaniu.

Rada  Miejska  podjęła  UCHWAŁĘ  Nr  XIX/248/2012  w  sprawie  zmian  w  uchwale 
budżetowej na 2012 rok.

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. 7
Kolejnym  punktem  porządku  obrad  był  projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  składu 

osobowego  Komisji  Konkursowej  Konkursu  Papieskiego  pod  nazwą „SZUKAŁEŚ NAS 

JESTEŚMY”. 

Przed  przystąpieniem  do  omawiania  przedmiotowego  projektu  uchwały Zastępca 
Burmistrza Miasta - Jolanta TUSZYŃSKA zgłosiła następującą autopoprawkę:

– w  § 1  po  zapisach:  „Radny  Stefan  NOWAK”;  „Radny  Franciszek  HERMAN”
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 oraz „Radny Krzysztof SZNAJDER” dodać zapisy: „przedstawiciel Rady Miejskiej”;

– § 3 zamienić na § 4 i dodać  § 3 w brzmieniu: „Wykonanie uchwały powierza się 

Burmistrzowi Miasta”. 

Następnie  Naczelnik  Wydziału  Edukacji  -  Sportu  i  Turystyki,  Barbara  KWAŚNIK 
przedstawiła wraz z uzasadnieniem projekt uchwały j.w. 

Przewodniczący  Komisji  ds.  EDUKACJI,  KULTURY  I  SPORTU  -  Stefan  NOWAK 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej przystąpił

do procedury głosowania omówionego projektu uchwały. 

GŁOSOWANIE:
„Za”  przyjęciem  projektu  uchwały  głosowało  –  14  Radnych,  „przeciw”  głosowało

–  0  Radnych,  „wstrzymało  się  od  głosu”  -  0  Radnych,  4 Radnych  nie  brało  udziału

w głosowaniu.

Rada  Miejska  podjęła  UCHWAŁĘ  Nr  XIX/249/2012  w  sprawie  określenia  składu 
osobowego Komisji Konkursowej Konkursu Papieskiego pod nazwą „SZUKAŁEŚ 
NAS JESTEŚMY”. 

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. 8
Kolejnym  punktem  porządku  obrad  było  sprawozdanie  z  działalności  Komisji 

REWIZYJNEJ, którego przedstawienia dokonał Przewodniczący Komisji REWIZYJNEJ - 
Ewald OPUCHLIK. 

W  ramach  sprawozdania  z  prac  Komisji  REWIZYJNEJ  w  II  półroczu  2011  roku 

Przewodniczący  Komisji  -  Pan  Ewald  OPUCHLIK poinformował  o  składzie

w jakim obradowała Komisja,  o frekwencji  na posiedzeniach Komisji  – która w okresie 

od czerwca do grudnia 2011 r. wynosiła 87,14% oraz o tematyce i sprawach omawianych 
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podczas jej posiedzeń.

Ad. 9
Projekt  uchwały  w  sprawie  planu  pracy  Komisji  REWIZYJNEJ  na  okres  I  półrocza

2012 roku wraz z uzasadnieniem przedstawił  Przewodniczący Komisji REWIZYJNEJ - 
Ewald OPUCHLIK. 

Wobec  braku  chętnych  do  udziału  w  dyskusji  przystąpiono  do  procedury  głosowania 

przedstawionego projektu uchwały. 

GŁOSOWANIE:
„Za”  przyjęciem  projektu  uchwały  głosowało  –  15  Radnych,  „przeciw”  głosowało

–  0  Radnych,  „wstrzymało  się  od  głosu”  -  0  Radnych,  3 Radnych  nie  brało  udziału

w głosowaniu.

Rada Miejska podjęła  UCHWAŁĘ Nr XIX/250/2012  w  sprawie planu pracy Komisji 
REWIZYJNEJ na okres I półrocza 2012 roku.

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. 10 
Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnych  umów  dzierżawy

na okres  nieprzekraczający trzech lat  nieruchomości  gruntowych będących własnością 

Gminy  Tarnowskie  Góry  wraz  z  uzasadnieniem  przedstawił  Naczelnik  Wydziału 
Gospodarki Nieruchomościami - Marek KABUS. 

Przewodniczący  Komisji  ds.  ROZWOJU,  PROMOCJI  MIASTA  I  OCHRONY 
ŚRODOWISKA  -  Tomasz  OLSZEWSKI poinformował,  że  Komisja  pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Wobec  braku  chętnych  do  udziału  w  dyskusji  przystąpiono  do  procedury  głosowania 

przedstawionego projektu uchwały. 

GŁOSOWANIE:
„Za”  przyjęciem  projektu  uchwały  głosowało  –  15  Radnych,  „przeciw”  głosowało

–  0  Radnych,  „wstrzymało  się  od  głosu”  -  0  Radnych, 3 Radnych  nie  brało  udziału
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w głosowaniu.

Rada  Miejska  podjęła  UCHWAŁĘ  Nr  XIX/251/2012  w  sprawie  wyrażenia  zgody
na  zawarcie  kolejnych  umów  dzierżawy  na  okres  nieprzekraczający  trzech
lat nieruchomości gruntowych będących własnością Gminy Tarnowskie Góry.

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. 11
Projekt uchwały w sprawie określenia warunków i zasad udzielania bonifikaty od opłaty

z  tytułu  przekształcenia  prawa  użytkowania  wieczystego  w  prawo  własności  oraz 

wysokości  stawki  procentowej  wraz  z  uzasadnieniem przedstawił  Naczelnik  Wydziału 
Gospodarki Nieruchomościami - Marek KABUS. 

Przewodniczący  Komisji  ds.  ROZWOJU,  PROMOCJI  MIASTA  I  OCHRONY 
ŚRODOWISKA,  Tomasz  OLSZEWSKI poinformował,  że  Komisja  pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Dyskusja:

Radny Feliks KOWALSKI: „... Na jakich warunkach jest możliwe przekształcenie prawa 

użytkowania wieczystego w prawo własności na dzień dzisiejszy?”

Zastępca Burmistrza Miasta - Piotr SKRABACZEWSKI: „... pierwszy warunek to jest  

taki, że użytkownik wieczysty musi wystąpić do nas z wnioskiem. To nie jest w tej chwili  

jeszcze obligo. My możemy jako gmina ale nie musimy. (...) Więc pierwsze, to musi chcieć 

ten  użytkownik  wieczysty  wystąpić  do  nas.  W  tym  momencie  jak  on  występuje,

to my zlecamy operat szacunkowy. My nie możemy tego według swojego widzi  mi się.  

Jest rzeczoznawca majątkowy,  on określa wartość tak zwanej  różnicy między prawem 

własności,  a  tym  prawem  użytkowania  wieczystego.  Własność  ma  swoją  wartość

ale  prawo  użytkowania  wieczystego  też  ma  (...).  W  związku  z  tym  rzeczoznawca 

uwzględniając  między  innymi  tą  jeszcze  pozostałą  do  wykorzystania  część  umowy 

wycenia to prawo ...”.
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Wobec  braku  chętnych  do  udziału  w  dyskusji  przystąpiono  do  procedury  głosowania 

przedstawionego projektu uchwały. 

GŁOSOWANIE:
„Za”  przyjęciem  projektu  uchwały  głosowało  –  13  Radnych,  „przeciw”  głosowało

–  0  Radnych,  „wstrzymał  się  od  głosu”  -  1  Radny, 4 Radnych  nie  brało  udziału

w głosowaniu.

Rada Miejska podjęła  UCHWAŁĘ Nr XIX/252/2012 w sprawie określenia warunków
i zasad udzielania bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa użytkowania 
wieczystego w prawo własności oraz wysokości stawki procentowej.

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. 12
Interpelacje, wnioski, pytania radnych.

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż: 

– w dniu 29 grudnia 2011r. Radny Marek PYLA złożył interpelację w sprawie stawek

za  wynajem  lokali  użytkowych.  W  dniu  24  stycznia  br.  otrzymał  odpowiedź 

Burmistrza Miasta na tę interpelację;

–  w dniu 29 grudnia 2011r. otrzymał odpowiedź Burmistrza Miasta na interpelację 

Radnego  Krzysztofa  ŁOZIŃSKIEGO  w  sprawie  wykazu  gospodarstw  rolnych

w poszczególnych dzielnicach;

– w  dniu  3  stycznia  2012r.  złożył  interpelację  w/s  oświetlenia  w  okolicy  garaży 

znajdujących  się  przy  ulicy  Górnej  w  Dzielnicy  Strzybnica;  odpowiedź

otrzymał w dniu 16 stycznia br.;

–  w dniu 5 stycznia 2012r.  otrzymał odpowiedź Burmistrza Miasta na interpelację 

Radnego  Jarosława  ŚLEPACZUKA  w  sprawie  budowy  dróg  dojazdowych

– bocznych od ulicy Kolejarzy oraz bocznej od ulicy Torowej;

– w  dniu  16  stycznia  2012r.  Radny  Stefan  ZIENTKOWSKI  złożył  interpelację

w sprawie odcinka rzeki Stoła przy ulicy Parkowej w Tarnowskich Górach. 
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Dyskusja:

Radny  Feliks  KOWALSKI: „...  czy  Tarnowskie  Góry  otrzymały  jakąś  propozycję

od  Związku  Metropolitarnego  odnośnie  dalszej  formy  współpracy?  (...)  Od  kiedy 

obowiązuje  plan  zagospodarowania  przestrzennego  dla  Dzielnic  Południowych?

Czy  od  chwili  kiedyśmy  go  uchwalali  czy  od  chwili  ogłoszenia  go  przez  Wojewodę?

Czy mamy gdzieś wywieszony czy zapisany jakiś plan „Akcji Zima w Mieście” w trakcie  

ferii dla dzieci?”.

Radny  Tomasz  OLSZEWSKI: „...  ja  mam  wnioski  natury  ogólnej.  Pierwszy  dotyczy  

kwestii ekranów wyciszających. Czy była ta kwestia w ogóle kiedyś analizowana odnośnie  

ulicy  Obwodowej  pomiędzy  Osadą  Jana,  a  Bobrownikami?  (...)  Czy  ta  kwestia  była 

rozpoznawana? Jeżeli  tak,  to  jakie  są wnioski? Jeżeli  nie,  to czy można byłoby w tej  

sprawie złożyć jakiś wniosek do Generalnej Dyrekcji  czy też nie ma takiej możliwości? 

Druga kwestia: do tej pory nie mieliśmy warunków na to, natomiast czy jest planowana  

organizacja jakiś zawodów narciarskich? Słyszałem, że to nie jest duży koszt – to jest  

2.000,  3.000  złotych  w  Dolinie  Sportowej.  Można  by  tu  pod  patronatem

czy Przewodniczącego Rady Miasta, czy patronatem Burmistrza (...) Jest to, też mi się  

wydaje, jakaś szansa na promowanie Naszego Miasta. Mamy miejsce, warto by się było 

zastanowić  nad  organizacją  takich  zawodów.  (...)  Kolejna  kwestia.  W ostatnim czasie 

miałem dość  dużo  głosów,  żeby  ruszyć  sprawę  Parku  Piny.  Ja  tłumaczyłem ludziom,

że to nie jest sprawa łatwa, natomiast zobowiązałem się do tego, że skieruje oczywiście

na piśmie takie zapytanie jak wygląda ta kwestia od strony prawnej. (...) Czy jest w ogóle  

jakakolwiek możliwość,  że  w perspektywie nawet dekady – bo ja  sobie zdaję sprawę,

że w rok czy w nawet dwa lata to nie jest możliwe – podjąć ten temat, uzyskać informacje,  

co musielibyśmy po kolei  zrobić i  dać też tą informację Mieszkańcom. To jest  sprawa,  

która ich dość mocno boli, natomiast my jesteśmy też w o tyle trudnej sytuacji, bo sprawa  

jest trudna do rozwiązania, a oni oczekują od nas odpowiedzi na już ...”.

Radny  Łukasz  GARUS  :  „...  Także  dołączam  się  do  głosów  mojego  poprzednika

w zakresie Parku Piny. Panie Burmistrzu, zależy na tym Mieszkańcom, Panu Radnemu

na  tym zależy  i  mi  na  tym zależy  i  pewnie  innym Radnym też.  Ja  myślę,  że  Panu 

Burmistrzowi też w jakiś sposób na tym zależy. Także spróbujmy nasze siły połączyć tutaj

i przywróćmy ten park Mieszkańcom, bo tak sobie tam stoi, niszczeje. Tak na tle innych 
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miejsc w Tarnowskich Górach, które stają się ładniejsze ... to takie zapomniane troszeczkę  

miejsce. Trzeba by to zmienić. Chciałem się też troszeczkę ustosunkować ... tutaj były  

wypowiedzi  Przewodniczących  Komisji,  a  nie  było  wtedy  procedury,  żeby  zabrać  głos

– to mogę teraz. Komisja Pana Przewodniczącego Tomasza OLSZEWSKIEGO omawiała  

sprawy związane z bezrobociem, walką z bezrobociem. Padły tutaj,  można powiedzieć  

twierdzenia prawne, że to jest kwestia również gminna, że jest domniemanie kompetencji  

w  zakresie  działania  gminy  i  że  gmina  tutaj  może  się  kwestią  zająć.  No  może,  ale

w  ograniczonym  zakresie.  (...)  Na  przyczyny  bezrobocia  składają  się  różne  czynniki

no i my tu możemy coś zrobić - tak, jak to na tej Komisji było powiedziane. Tutaj widzę,

że Kolega Tomasz OLSZEWSKI będzie ten temat kontynuował. Musimy już z Naszymi  

Dyrektorami  Szkół  Gimnazjalnych  rozmawiać  w  zakresie  takim,  żeby  tą  młodzież 

odpowiednio kierunkować,  starego uświadamiać w tym zakresie  (...)  Jest  takie  ogólne 

przekonanie  troszeczkę  błędne,  że  wszyscy  muszą  iść  na  studia  i  wszyscy  osiągną  

sukces.  Nie,  nie  wszyscy  właśnie  osiągną  sukces.  Im  więcej  tych  ludzi  na  te  studia  

pójdzie,  tym więcej  będzie  potem sfrustrowanych magistrów,  a będzie  nam brakowało 

fachowców,  którzy  mogą  dobrze  zarabiać,  czasami  nawet  i  więcej,  niż  ten  absolwent  

studiów wyższych. (...) Dlatego słuszna jest tutaj ta inicjatywa Kolegi, byśmy na następną 

taką Komisję zaprosili  Dyrektorów Szkół  Gimnazjalnych (...)  Skoro się zajmujemy taką  

kwestią  na  pograniczu  kompetencji  kilku  podmiotów  to  powołajmy  sobie  taki  Zespół  

Interdyscyplinarny, jak najszerzej o tym dyskutujmy, może uda nam się osiągnąć jakiś tutaj  

sukces.  Pewnie  bezrobocia  całkowicie  nie  zlikwidujemy,  ale  spróbujmy  zbić  o  te  parę 

procent  chociażby.  Też  się  chciałem  podzielić  taką  refleksją.  Już  na  tej  Komisji  

powiedziałem: do niektórych zawodów to musimy sprowadzać sobie fachowców spoza 

powiatu,  spoza granicy polskiej  (...).  Chciałbym pewną kwestię sprostować, bo na tym 

posiedzeniu  było  wyrażone  ubolewanie,  że  nie  ma  nikogo  z  Zarządu  Powiatu,

ze  Starostwa.  No był  z  Urzędu Pracy  przedstawiciel  ale  z  tego co się  zorientowałem 

zaproszenie do Zarządu Powiatu dotarło w dniu tej Komisji no i pewnie stąd nie można 

było dotrzeć. To może proponuję wysyłać te zaproszenia nieco wcześniej. (...) Jeszcze  

chciałbym  o  Komisji  RODZINY,  ZDROWIA  troszkę  opowiedzieć.  Tu  padły  wyrazy  

oburzenia na temat podzielenia rezerwy NFZ, która jest  krzywdząca dla Województwa  

Śląskiego.  No  rzeczywiście  dostaliśmy  znacznie  mniej  niż  inne  Województwa,

w szczególności na tle Województwa Mazowieckiego. Aczkolwiek spróbujmy zobaczyć jak 

to wygląda na Naszym tutaj podwórku, Powiatowym i Miejskim. Czy nas to rzeczywiście  

tak  dotknęło?  Czy  my jako  Rada  Miejska  tudzież Rada  Powiatowa musimy  ubolewać
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i posypywać głowy popiołem? Myślę, że może nie aż tak do końca ...”.

Radny Krzysztof ŁOZIŃSKI: „... chciałbym dowiedzieć się czy na dzień dzisiejszy znany  

jest już przybliżony koszt przebudowy ulicy Krakowskiej, Tylnej i Staropocztowej? Kiedy

ta inwestycja się rozpocznie i jaki jest okres zamknięcia tejże inwestycji? Druga kwestia.  

Chciałem zapytać czy Panu Burmistrzowi znana jest informacja odnośnie ewentualnego 

jakiegoś poślizgu przy budowie Dworca PKP w Tarnowskich Górach? Czy Pan Burmistrz  

posiada  informacje  odnośnie  procesu  na  jakim  ewentualnie  etapie  jest  odzyskiwanie 

pieniążków  od  Gminy  Piekary  Śląskie  z  tytułu  jej  wystąpienia  i  wtedy  wybudowania 

dworca na terenie Piekar Śląskich. (...) Taka prośba do Pana Przewodniczącego Rady.  

Panie  Przewodniczący,  w  niedawnym  czaso-okresie  naszej  przeszłości  tarnogórskiej  

zdarzyło się, że w Pałacu w Rybnej obradowała Komisja Ochrony Środowiska Sejmiku  

Wojewódzkiego.  Ta  informacja  akurat  do  mnie  zbyt  późno  dotarła,  a  chętnie  też bym 

posłuchał problematyki tam przedstawianej. Wnioskowałem do Przewodniczącego Komisji  

branżowej  Rady  Miejskiej  w  Tarnowskich  Górach,  żeby  takie  kwestie  ewentualnie  

przedstawiał  też  członkom  spoza  tej  Komisji.  Pan  Przewodniczący,  słusznie  chyba 

stwierdził, że nie on jest od organizowania prac Rady Miejskiej. W związku z tym zwracam  

się  do  Pana  Przewodniczącego,  że  jeżeli  będą  się  odbywać  jakieś  spotkania  

problematyczne (...) żeby informować Radnych spoza Komisji branżowych ...”

Randy  Krzysztof  SZNAJDER:  „...  Ulica  Księdza  Siwca  jest  połączona  chodnikiem

z  Lasowicami  (...)  Chodnik  ul.  Siwca  i  to  zejście  nie  jest  objęte  Akcją  Zimowego  

utrzymania (...)  Mielibyśmy taką prośbę, aby doraźnie przynajmniej,  Firma REMONDIS 

wjeżdżała tam czasem przesolić albo piaskiem posypać. Druga sprawa to chodnik pod  

wiaduktem na ul. Częstochowskiej. Tam od strony przejścia pieszych były zabudowane  

blachy. (...) Natomiast te blachy dzisiaj już na wysokość co najmniej pół metra od podłoża  

są skorodowane i tam ich w ogóle nie ma. Wygniło to wszystko. (...) Tam by trzeba było

w gumowcach chodzić. (...) Tu bym prosił, żeby też coś ... może do właściciela, do PKP 

wystąpić o remont. Nie wiem czy do PKP, czy do Zarządu Dróg Powiatowych ale raczej  

chyba do PKP. Jeszcze jedna sprawa. (...) W tych planach budowy dworca autobusowego,  

słyszałem, że miał być też remont tego chodnika, który prowadzi w kierunku Lasowic. Tam 

by trzeba podjąć działania, bo ten teren należy do PKP...” 

Odnosząc  się  do  głosów  Radnych  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  -  Stanisław 
KOWOLIK: „...  Pan  Radny  ŁOZIŃSKI  nawiązał  do  zorganizowanego  przez  Sejmik,
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przez  Komisję  Ochrony  Środowiska  Sejmiku  Województwa  Śląskiego  posiedzenia

tej Komisji. Chciałbym zwrócić uwagę, że ani Rada Miejska, ani Pan Burmistrz nie byliśmy 

współorganizatorami.  Cała  inicjatywa  była  po  stronie  Komisji  Ochrony  Środowiska.

Ja  dostałem zaproszenie.  Z  powodów obiektywnych nie  mogłem w tym uczestniczyć,  

przekazałem Panu Franciszkowi NOWAKOWI, a jednocześnie od Wiceprzewodniczącej  

tej  Komisji  dowiedziałem  się,  że  został  równolegle  zaproszony  Pan  Przewodniczący 

ŚNIETKA.  Uznałem,  że  jeżeli  przekażę  rzecz  jeszcze  Przewodniczącemu  Tomaszowi  

OLSZEWSKIEMU, który problemami ochrony zasobów naturalnych się zajmuje, to rzecz 

będzie  wystarczająca.  Jeżeli  jest  taka  wola,  żeby  Radni  uczestniczyli  w  podobnych  

wydarzeniach,  których  organizatorem  są  podmioty  ponadgminne  oczywiście,  że  nie  

będzie żadnych przeszkód, żeby taka informacja została przekazana wszystkim Radnym.  

Do tej prośby będę starał się stosować ...”. 

Burmistrz  Miasta  Arkadiusz  CZECH:  „...  Metropolia  Tarnowskie  Góry.  Prace

nad  metropolią  górnośląską  toczyły  się  już  przynajmniej  od  pięciu  lat.  Brałem  udział

w kilku spotkaniach dotyczących metropolii (...). W tej chwili niestety, (...) jest to jakby poza 

naszymi  kompetencjami.  Bardzo  liczymy  na  to,  że  Posłowie  Ziemi  Tarnogórskiej,

którzy mają bliski kontakt z projektami tworzonymi w sejmie zadbają o to, aby interesy  

Tarnowskich  Gór  były  tutaj  zapewnione.  (...)  Miejscowy  Plan  Zagospodarowania  

Przestrzennego  dla  Dzielnic  Południowych  obowiązuje  –  daty  dokładnie  nie  podam –

ale po upływie dwóch tygodni od publikacji Wojewody. Pomimo tego, że sprawy się toczą  

w sądach prawo obowiązuje. Akcja Zima – informacje o akcji  zima, które są tworzone,

w  każdej  szkole  są  wywieszone,  także  na  stronie  internetowej  Urzędu  Miejskiego,  

dodatkowa informacja we wczorajszym „Gwarku” (...). Zawody narciarskie. Przed dwoma 

latami  nawet  rozważaliśmy  możliwość  zakupu  ratraków,  które  utrzymywałyby  trasy  

biegowe w parku  miejskim,  repeckim.  Ani  ostatnia  zima,  ani  ta  do  całkiem niedawna  

pokazują, że z tym śniegiem różnie bywa i czy ten koszt zakupu ratraków byłby do końca 

uzasadniony.  Tym  niemniej  przy  dobrych  warunkach  śnieżnych  można  trasy  w  parku

czy to miejskim czy to repeckim do urządzenia takich zawodów zorganizować. (...) Co do 

zawodów... Jeżeli znajdzie się ktoś, kto będzie chciał to przeprowadzić, to my znajdziemy 

na dofinansowanie środki,  na współorganizację. Co do Parku Piny, ja z Państwem się  

zgadzam. Pamiętam ten park wybudowany w latach 70-tych (...) Też chciałbym w dalekiej  

perspektywie,  aby  ten  park  został  zrekultywowany.  Natomiast  ta  perspektywa  z  wielu  

powodów,  o  których  mój  zastępca  powie  może  być  trudna  zwłaszcza,  że  Generalna  
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Dyrekcja  rozbudowując  kiedyś  ulicę  Obwodową  w  tym  rejonie  w  znaczący  sposób 

przysypała  część  istniejących  alejek.  To  praktycznie  jest  budowa  nowego  parku,

a  nie  rekultywacja.  Miejsce  piękne,  do  wykorzystania  ale  raczej  nie  w  najbliższej  

perspektywie. Teraz skupmy się na tym, co przede wszystkim musimy jako miasto zrobić.  

Tu  bym  się  do  tematu,  o  którym  Pan  Radny  GARUS  mówił  -  do  szpitala  odniósł,

że ta termomodernizacja nas bardzo cieszy (...) Dysproporcja w podziale środków między  

Województwo  Mazowieckie,  a  Śląskie,  to  jest  (...)  głęboko  niesprawiedliwe.  To  każdy

z nas jest w stanie, jako potencjalny klient służby zdrowia do wiadomości przyjąć. (...)  

Czas budowy przewidziany w umowie był  na 15 miesięcy od chwili  przekazania placu 

budowy.  Natomiast  liczymy na to,  że  uda się  to  zrobić  znacznie  szybciej,  optymalnie 

byłoby do „Gwarków” ale to  może być trudne. Nic  nie  wiadomo mi  na temat poślizgu

przy budowie dworca MZKP ...”

Zastępca  Burmistrza  Miasta  -   Piotr  SKRABACZEWSKI: „...  co  do  planu 

miejscowego ...  w tej  chwili  w Tarnowskich Górach na powierzchni  około  27% całego  

miasta, co podobno jest niezłym wynikiem w skali kraju, obowiązuje miejscowy plan. On 

obowiązuje od końca lutego 2010r.  tzn. od 14 dni od daty opublikowania w Dzienniku  

Urzędowym Województwa. Na bazie tego są wydawane pozwolenia na budowę, jest obrót  

nieruchomościami  (...)  Co  do  kwestii  ekranów  dźwiękochłonnych  przy  Osadzie  Jana:  

problem  hałasu  nie  dotyczy  tylko  Osady  Jana,  dotyczy  wielu  miejsc  w  Tarnowskich 

Górach.  Jeden  temat  to  jest  Osada  Jana,  drugi  temat  to  jest  kwestia  okolic  Lasowic

przy drodze Wojewódzkiej, jest kwestia Sowic – działalności jednego z przedsiębiorców.  

Do tej pory, do pewnego momentu hałasem się w ogóle nie przejmowano. Natomiast w tej  

chwili, ta świadomość ekologiczna – również ochrona przed hałasem rośnie, tych żądań 

do  przeciwdziałania  jest  bardzo  dużo.  (...)  Temat  tych  osłon  wielokrotnie  był  z  Radą 

Dzielnicy podnoszony, występowaliśmy do Generalnej Dyrekcji. Uzyskaliśmy bardzo dużo,  

w poprzedniej kadencji od Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad – czyli remont  

właściwie  wszystkich  odcinków  dróg,  które  do  tej  pory  właściwie  nie  były  ruszane

w Tarnowskich Górach. Oczywiście,  że  jesteśmy z tego bardzo zadowoleni.  Natomiast

nie ma w tej chwili, ze strony Generalnej Dyrekcji możliwości, żeby uzyskać deklarację.  

Można powiedzieć tak,  żebyśmy my znowu wysupłali  pieniądze,  to oni by się zgodzili.

To jest przykład zabudowy tych dwóch latarni przy Obwodnicy. (...) Nie odkładamy tematu,  

ale musimy tu trochę odczekać. Co do kwestii Parku Piny to myślę, że sytuacja jest tutaj  

podobna. To nie jest nasze w tej chwili. Więc tak naprawdę, nawet jak byśmy sobie coś  

36



tutaj wymyślili, to Pani Skarbnik nie podpisze tego bo teren nie jest gminy, jest w dużej  

mierze skarbu państwa. Trzeba najpierw przeprowadzić całą procedurę komunalizacji tego  

terenu,  tam  są  niezgodności  geodezyjne.  (...)  Więc  najpierw  trzeba  wyjaśnić  tą  całą  

kwestię  terenowo  -  prawną,  natomiast  Piny  muszą  wejść  w  kolejkę  i  poczekać  (...)

Ten  wiadukt  przy  Częstochowskiej  (...)  jest  konieczna  przebudowa  tego  wiaduktu.

W  tej  przebudowie  mają  uczestniczyć  trzy  strony:  PKP,  Powiat  tarnogórski  i  Gmina 

Tarnogórska. Koszt modernizacji tego wiaduktu to jest 200 000 000 złotych. Oczywiście,  

każdy tam musi w czymś partycypować, stąd to jest – powiem tak – kolejna taka bomba,  

która tyka (...).  Jest to jakiś temat, który trzeba mieć w pamięci (...)  Drugi temat, który

nas  czeka  to  jest  rzeka  Stoła  (...).  Jest  kwestia  deszczówki  w  Tarnowskich  Górach

m.in.  Osiedle  Kolejarz  –  Staszic  zbudowane  zupełnie  bez  odwodnienia  (...).

Z tego co mamy zrobić w tym roku to napewno jest kwestia dołożenia się do remontu

ul.  Częstochowskiej  w  ramach  dworca  –  to  co  Pan  Radny  Sznajder  pytał.

My tu  przewidujemy nasz udział. Taki udział jest wyceniony już. (...) Chcemy to zrobić,  

żeby  przy  całej  modernizacji  dworca,  również  ten  układ  ulicy  Częstochowskiej  

zmodernizowany  i  z  parkingami  był  komplementarny.  To  jest  pierwszy  temat,  który

nas czeka jak się pojawią środki jakieś do dyspozycji. Drugi temat jaki nas czeka to jest  

kontynuacja  remontu  noclegowni  (...)  Następny  temat,  który  czeka  w  kolejce  to  jest  

przebudowa ul.  Litewskiej gdzie mamy opracowaną dokumentację, gdzie była poprawa 

bezpieczeństwa,  miejsca  parkingowe.  Budynki  komunale,  remonty  w  oświacie,  

termomodernizacja  oświaty,  remonty  budynków  komunalnych,  likwidacja  niskiej  emisji

w budynkach komunalnych, teren przy „Jubilacie” (...). Więc ląduje Park Piny, gdzieś tak

w jakiejś kolejce (...) Co do tematu bezrobocia, czy gmina coś ma do przedsiębiorczości

to bierzemy aktywnie udział (...)  Co do przybliżonego kosztu Krakowskiej  – Tylnej (...).  

Mamy wszystko, złożyliśmy wniosek o pozwolenie na budowę do Starostwa do organu  

architektoniczno – budowlanego. Otrzymaliśmy informację, że ze względu na bardzo dużą 

ilość wniosków, nie może być to w ustawowym terminie, więc odstawiono nas w kolejce.  

(...) Ambitny plan był taki, żeby przed „Gwarkami” Krakowska była gotowa, ale zakres prac  

jest tak duży, a tak duży uzysk jest dzięki temu, że nawet jak to w październiku będzie  

skończone to będzie dobrze. (...) Postaramy się, żeby to zrobić optymalnie, natomiast tu,  

jakby  nadrzędnym  celem  jest,  żeby  mieć  gotową  nawierzchnię  i  wszystko

co pod nawierzchnią.  A termin  –  myślę,  że  się  zmieścimy.  (...)  Przy  budowie  dworca,

nic mi  nie wiadomo o poślizgu (...).  Jeśli  chodzi  o Piekary Śląskie – to międzygminny  

związek  Komunikacji  Pasażerskiej  złożył  pozew  do  sądu,  odbył  się  szereg  rozpraw.
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Sąd  pierwszej  instancji  w  Gliwicach  zasądził  na  rzecz  MZKP  określoną  kwotę,

która  łącznie  z  odsetkami  daje  około  1.800  000  zł.  Był  czas  na  złożenie  apelacji.

Myśmy jako MZKP nie złożyli apelacji dlatego, że sąd nie do końca uwzględnił wszystko,  

bo  tam  wchodzi  też  aspekt  przedawnienia  (...).  Myślę,  że  w  tym  roku  powinna  się

ta sprawa rozstrzygnąć. Co do tego Księdza Siwca (...) musimy zareagować. Co do blach 

pod wiaduktem, zwrócimy się do Powiatu, żeby zareagował ...”

Ad vocem:
Radny Tomasz OLSZEWSKI:  „...  zacznę od kwestii,  która  nie  ukrywam, mnie  trochę 

zbulwersowała.  Jakieś  dwa  tygodnie  temu  mogliśmy  się  dowiedzieć  z  blogu  posła  

Głogowskiego,  że  to  On  jest  osobą,  która  spowodowała,  że  pojawiło  się  oświetlenie

przy ul. Ogrodowej. To już nie jest sprawa małej rangi, tylko to już jest sprawa poważna.  

To jest podawanie nieprawdziwej informacji całemu społeczeństwu lokalnemu, ponieważ 

to my wystąpiliśmy o zgodę jako miasto. To my to sfinansowaliśmy i Generalna Dyrekcja 

Dróg Krajowych i Autostrad nie ma z tym nic wspólnego. Tutaj mam pretensje do Pana 

Burmistrza,  że  Pan  tego  nie  sprostował.  Powinniśmy  takie  rzeczy  prostować.

To  sfinansowali  nasi  mieszkańcy,  a  nie  mieszkańcy  Warszawy  czy  całego  kraju.  (...)

Nie przypisujmy sobie zadań, na które nie mieliśmy żadnego wpływu. (...) Druga kwestia.  

Panie  Łukaszu,  to  już  jest  drugi  raz  kiedy  ktoś  zarzuca  brak  organizacji  mnie,jako  

Przewodniczącemu Komisji  i  też w jakimś stopniu ma pretensje do Biura Rady Miasta,

że  nie  potrafi  zaprosić  osób  na  posiedzenie  Komisji.  To  informuję,  że  zaproszenie

do Starostwa poszło do Szanownej Pani Lucyny Ekkert w dwóch trybach – poszło w trybie  

formalnym, czyli listownie i poszło ono w poniedziałek – jest tutaj potwierdzenie odbioru. 

(...)  Jeżeli  służby  w  Starostwie  Powiatowym  działają  nieudolnie  (...)  to  nie  jest  mój  

problem. (...)  Pan Łukasz tutaj  zaprotestował przeciwko przyjęciu tej uchwały odnośnie  

finansowania przez Narodowy Fundusz Zdrowia.  Panie Łukaszu,  tą  prośbę skierowała

do  Nas  Pani  Starosta.  (...)  Ja  uważam,  że  ta  inicjatywa  jest  jak  najbardziej  słuszna.

Co więcej, jest to dowód na to, że Pani Starosta potrafi  działać ponad politycznie. (...)  

Przychylam się  do  głosu,  który  powiedział  Pan Tadeusz TORBUS.  (...)  Jeszcze  mam 

pytanie  do  Pana  Burmistrza,  bo  wykazujemy się  tutaj  dużą  inicjatywą,  szukamy  jakiś  

rozwiązań  dotyczących  szpitala.  Czy  Powiat  formalnie  skierował  do  nas  jakiekolwiek 

zapytanie,  wniosek  (...)  To  nie  jest  nasze  zadanie,  żebyśmy my,  za  powiat  wymyślali  

rozwiązanie odnośnie tego szpitala.  To powiat  powinien do nas wystąpić  z  formalnym 

wnioskiem (...) Czy taka formalna prośba był do nas skierowana? Bo jeżeli nie, to my nie  
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powinniśmy się tym zajmować.”

Radny Łukasz GARUS odniósł się do kwestii szpitala i rozdysponowania środków NFZ. 

Radny  Feliks  KOWALSKI  zapytał,  czy  byłaby  możliwość  zatrudnienia  do  prac 

interwencyjnych czy zimowych więźniów?

Radny Krzysztof  ŁOZIŃSKI: „...  Kiedy został  złożony wniosek dotyczący przebudowy

ul. Krakowskie, Tylnej, Staropocztowej do Starostwa Powiatowego w Tarnowskich Górach 

o  uzyskanie  pozwolenia  na  tą  budowę?  Czy  można  uzyskać  kserokopię  tegoż 

dokumentu?  (...)  Czy  jest  prawdą,  że  przy  budowie,  czy  przebudowie  dworca  

autobusowego  w  Tarnowskich  Górach  zostało  zawarte  porozumienie  ze  Starostwem 

Tarnogórskim odnośnie  partycypacji  jakiś  części  w  kosztach?  (...)  Chciałbym uzyskać 

informację – i chciałbym, żeby to było też na piśmie – kto jest właścicielem gruntu pod  

szpitalem w Tarnowskich Górach?”.

Radny  Krzysztof  SZNAJDER: „Składałem  interpelację  dotyczącą  chodnika  na  ulicy  

Siwca,  nie  słyszałem żadnej  odpowiedzi.  Następna sprawa,  ta  ochrona tego przejścia

dla pieszych. Słyszałem, o remoncie wiaduktu ...”.

Burmistrz Miasta: ”Czy Powiat formalnie wystąpił o pomoc dla szpitala? Formalnie nie.  

(...)  Tu ktoś mi  dzisiaj  zarzucił,  że  ja milczę na blogu od jakiegoś czasu,  mam trochę 

swoich problemów, stąd też nie prostowałem (...) natomiast słowo „zabiegał” to jest duże  

słowo,  to  trzeba  umieć  udokumentować  to  „zabieganie”  (...)  ja  nie  znam  żadnego 

dokumentu, nie mam żadnego dokumentu, w którym poseł „zabiegał”. Mogę powiedzieć,  

że  o  budowę  tych  oświetleń  zabiegał  Radny  TORBUS  (...)  Czy  można  zatrudnić  

skazanych? Można. Zatrudniamy, tych umów mamy chyba nawet kilkadziesiąt czasami.  

Zatrudniani są do prac porządkowych. (...) Kiedy wniosek na Krakowską został złożony?  

Bodajże jeszcze w grudniu. (...) Czy jest porozumienie ze Starostwem w sprawie budowy  

dworca,  taką umowę, nie  porozumienie,  mamy podpisaną.  Starostwo wzięło  na siebie 

obowiązek przebudowy ul. Pokoju (...) Na czyim gruncie stoi szpital? To jest chyba grunt  

skarbu państwa ...”.
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Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej - Stanisław 
KOWOLIK,  stwierdził  wyczerpanie porządku obrad i  słowami  „Szczęść Boże”  zamknął 

obrady XIX sesji Rady Miejskiej w Tarnowskich Górach.

sporządzono: 07.02.2012

protokołowała:
/-/ Joanna Jabłońska

Przewodniczący Rady Miejskiej

       /-/ Stanisław KOWOLIK

40


